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De 33 speerpunten voor een veilige thuis in  

een welvarend en warm Beveren. 

 

 

N-VA BEVEREN: ONS LOKAAL VERHAAL 

 

 

 

N-VA Beveren heeft in de voorbije jaren mee het beleid in de gemeente vorm gegeven. 

Door deze beleidservaring zijn we zeer goed op de hoogte van de noden en interesses van 

onze inwoners. Maar beleid ontwikkelen betekent ook keuzes maken. De maatschappijvisie 

van N-VA is een verhaal van rechten en plichten. Een verhaal van medeburgerschap en 

brede deelname aan een positieve op de Verlichting gebaseerde gemeenschap. Een 

samenleving die haar eigen achtergrond en taal niet verloochent. Een gemeenschap die 

grenzen trekt maar voor de rest mensen gezonde vrijheid laat en aanzet tot zelfontwikkeling 

en zelfbeschikking. 

 

Ook in Beveren mag u als lezer van ons programma een gelijkaardige visie ontwaren. 

Waarbij we u vooral willen meenemen in een verhaal van Verandering. Een verhaal met 

nieuwe frisse ideeën en verdere uitdieping van de ingeslagen wegen. Daarom zal u in deze 

bundel 33 speerpunten kunnen nalezen die in 7 thema’s gebundeld zitten. Dit moet het 

mogelijk maken om snel onze visie te kunnen nalezen en vooral die inhoud door te lezen die 

u persoonlijk het nauwst aan het hart ligt. 
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 Als u dus in het doornemen van ons programma een bepaald onderwerp slechts in beperkte 

bewoordingen terugvindt, heeft dat absoluut niets te maken met vergetelheid noch 

desinteresse in dit thema. Maar dan betekent dit dat we als N-VA Beveren ons in het huidige 

beleid volledig kunnen terugvinden en de huidige beleidslijnen willen doortrekken. Het is om 

die reden dat we op die beleidsthema’s geen grote nieuwe initiatieven naar voor willen 

schuiven zoals dat wel het geval is bij de andere 33 speerpunten voor een beter Bevers 

beleid. 

 

Op de eerste bladzijde vindt u een algemeen visueel overzicht van de 7 kernthema’s waarna 

de 33 uitgewerkte visieteksten een voor een aan bod komen. Voor een veilige thuis in een 

welvarend en warm Beveren. 

 

We wensen u veel leesplezier!  
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GOED BESTUREN 

• Effectief regels handhaven 

• Haalbaar beleid, goede dienstverlening 

• Begrotingsoverschotten voor schuldafbouw 

VEILIGE BUURT CREËREN 

• Inzetten op wijkgerichte politiezorg 

• Samenwerken aan veiligheid 

• Iedereen veilig in het verkeer 

VLOT EN VEILIG DOORSTROMEN 

• Basisbereikbaarheid via knooppunten 

• Sluipverkeer ontmoedigen 

• Aandacht voor school- en woonomgevingen 

WELVAART-WERKEN-WELZIJN 

• Ondernemen en toerisme als economische troef 

• (Haven)bedrijven en onderwijs samenbrengen 

• Naar een inclusief beleid voor onze senioren 

LEEFBARE WOONOMGEVING 

• Groene, open buffering voor onze dorpen 

• Toekomstmodellen voor ons woonlandschap 

• Kwalitatief, betaalbaar wonen voor allen 

LEVEN IN BALANS OP NIVEAU 

• Verenigingsleven voor sociale samenhang 

• Kwaliteitsvol, professioneel sportklimaat 

• Beveren in Beeld, Woord en Voorstelling 

VOORSTELLEN VOOR VOORUITGANG 

• De open ruimte als podium voor jong en oud 

• Kunstprojecten als motor voor participatie 

• Beveren als een Slimme Gemeente 

  



Veilig thuis in een welvarend en warm Beveren.         4 

 

1. Rechtvaardig beleid op vlak van handhaving 

 

N-VA zet zich in voor een rechtvaardige gemeente. We willen eerlijk omgaan met alle burgers. Een 

gemeente waar afspraken gelden en worden opgevolgd. Burgers die correct handelen verwachten 

terecht dat een bestuur zijn verantwoordelijkheid neemt tegen degenen die het niet zo nauw nemen 

met voorschriften. 

Niet naleven van regels druist in tegen het algemeen belang en zorgt bovendien vaak voor wrevel 

tussen mensen. 

De politiek is er niet om afspraken te omzeilen. 

• Daarom willen we een politiek onafhankelijk werkend handhavingsbeleid organiseren.  

• Op die wijze worden reglementen, vergunningen en andere afspraken gecontroleerd. Geen 

willekeur, geen voorspraak, iedereen dezelfde rechten en plichten. 

• We zijn dan ook tevreden dat op het einde van de huidige bestuursperiode de 

“Stedenbouwkundige Verordening“ is goedgekeurd die transparant is en voor iedereen 

duidelijke voorwaarden stelt voor bouwen en verbouwen van woningen. 

 

Iedereen gelijk voor de wet is voor N-VA een fundamentele uitgangspositie voor het beleid. 
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2. Dienstverlening is de éérste kerntaak van een 

gemeentebestuur 

 

Dienstverlening is een van de belangrijkste kerntaken van een gemeentebestuur. 

Een goed dienstbetoon begint vanuit een goede omgeving. Dit is nu niet zo. Het huidige gemeentehuis 

is al langer een onaangepast gebouw. Ongepast voor de burger: vaak lange wachttijden, verspreide 

diensten, weinig privacy... 

Onaangepast om in te werken voor het personeel. Energetisch ruim onvoldoende,plaatsgebrek. 

Het nieuwe Administratief Centrum (AC) creëert de mogelijkheid voor een geïntegreerd, snel en 

modern dienstbetoon op maat van elke inwoner. De combinatie van gemeente, sociale dienst en 

politie zorgt voor efficiëntie en de uitbouw van performante diensten. En eindelijk krijgt het personeel 

een werkplek en omgeving waar het al veel te lang naar uitkijkt. 

Wie nog fysiek geholpen wil worden kan dat perfect in het nieuwe AC. 

Tegelijkertijd willen we voorloper zijn in verdere digitalisering. Dit geeft ook de mogelijkheid voor 

een completere dienstverlening in de deelgemeenten. 

Met de digitalisering van gegevens en rekening houdend met de privacywetgeving willen we het 

mogelijk maken dat mensen die recht hebben op subsidies of toelagen, die automatisch uitbetaald 

krijgen.  

N-VA wil een grotere wijk- en deelgemeentewerking dan nu het geval is. Per deelgemeente moet 

de onderhoudsdienst worden aangestuurd. Deze plaatselijke dienst heeft als voornaamste taak het 

proper houden van de gemeente en het uitvoeren van klein onderhoud in het openbaar domein. Het 

personeel van deze dienst krijgt daar de verantwoordelijkheid voor. De arbeiders zijn makkelijk en 

direct aanspreekbaar door de inwoners. Op die manier worden de kleine problemen snel opgelost . 

Er kan met andere woorden sneller op klachten worden ingespeeld.  

Dit kan ook leiden tot meer vrijwilligerswerk. Op dat vlak willen we wijkbudgetten aan wijkcomités 

toekennen voor verfraaiing van de wijk en onderhoud van wijkgroen. 

Voor onze partij is een perfecte en correcte dienstverlening belangrijk. 

 

N-VA Beveren wil dienstverlening op maat van onze bevolking. De dienstverlening is en blijft de 

eerste en belangrijkste kerntaak van het gemeentebestuur.   
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3. Een financieel gezonde gemeente die 

verantwoordelijk investeert 

 

Beveren is een financieel zeer gezonde gemeente en N-VA in het beleid staat daar garant voor. 

Bovendien behoort onze gemeente nog steeds tot de groep van de meest belastingvriendelijke 

gemeenten in Vlaanderen. We willen dit zo houden. 

We garanderen bovendien dat we op het einde van de volgende bestuursperiode een sluitende 

rekening en meerjarenbegroting zullen voorleggen die ook rekening houdt met de geplande sluiting 

van kerncentrales. En dit zonder dat de burger meer belastingen moet betalen. Op schuldafbouw 

zal verder ingezet worden. Daarvoor werken we naar overschotten op de jaarlijkse begroting. Deze 

overschotten vloeien per definitie naar een verdere schuldafbouw. 

We zullen nagaan of een gemeentelijke nucleaire taks kan op nucleair afval en installaties. 

We schuiven onze verantwoordelijkheid niet door naar onze opvolgers en naar onze kinderen en 

kleinkinderen. 

 

N-VA Beveren is uw garantie op een gezond en verantwoordelijk financieel beleid.  
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4. Een veilige thuis in alle Beverse buurten 

 

N-VA is voorstander van een camerasysteem aan de invalswegen van Beveren. Dit systeem wordt 

ingezet tegen o.a. dievenbendes en geseinde auto’s en kan ook ingezet worden  om doorgaand 

verkeer te detecteren en verbaliseren. Aanvullend  willen we meer beveiligingscamera’s installeren 

op plaatsen waar zich regelmatig problemen voordoen.  

Buurtinformatienetwerken kunnen zeer nuttig zijn en willen we verder ondersteunen en 

uitbouwen. De BIN ‘s moeten nauw samenwerken met de politie en werken onder duidelijke en 

strikte voorwaarden. 

De werking van onze politie in functie van de gevangenis moet worden geëvalueerd. Het is duidelijk 

dat van alle beloftes die destijds zijn uitgesproken niets is nagekomen. Voor onze financiën is dit 

een duidelijke kost die onterecht op onze schouders terecht komt. Dit is niet rechtvaardig. 

De wijkagentenwerking willen we sterker maken en uitbreiden. Wijkwerking vinden we erg 

belangrijk maar is afhankelijk van sterke persoonlijkheden die op correcte wijze hun werk doen.  

De wijkagenten moeten meer op straat te zien zijn, meer aanspreekbaar en duidelijke opdrachten 

krijgen, opdrachten die gekend zijn bij de inwoners. Wijkagenten moeten ook uitgerust worden met 

de beste communicatietools. Deze werkwijze zal zorgen voor meer efficiëntie. Regels moet men 

niet maken als men ze niet of onvoldoende controleert. Consequent handelen zorgt voor meer 

discipline en op termijn dus voor minder nood aan inzet voor controle. 

Gasboetes voor sluikstorten en hondenpoep moeten maximaal zijn. De overtredingen doet men 

bewust. Deze zijn ook erg hinderlijk voor elke burger. Er moeten meer mensen komen die 

gasboetes mogen uitschrijven. Handhaving is voor N-VA noodzakelijk. 

Minderjarigen en alcohol is het probleem van deze tijd. We willen een gerichter beleid voeren om 

dit pro actief aan te pakken. In gesprek gaan met de nachtwinkels en de horeca is een stap in de 

goede richting. We zijn voorstander van een streng drugsbeleid, zowel voor druggebruiker als 

dealer, gekoppeld aan begeleiding en informatie. 

Veiligheid blijft prioriteit: met veel aandacht voor preventie en een sterke, aanspreekbare politie. 

De bevolking moet meer geïnformeerd worden over de prioriteiten van de politie. De politie moet 

in deze trouwens meer rekening houden met wat de burger belangrijk vindt. 

 

Ook in Beveren is N-VA de partij van de veiligheid. We willen dat elke inwoner zich ten allen tijde 

veilig kan voelen in onze gemeente. 
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5. Iedereen veilig in het verkeer 

 

Voor N-VA Beveren is het onvermijdelijk en wenselijk dat de fiets een steeds belangrijker aandeel zal 

moeten krijgen om onze regio mobiel te houden. Eerst en vooral willen we voor woon-werk 

verplaatsingen maximaal het fietsgebruik aanmoedigen. Ook alle korte verplaatsingen binnen het 

kerngebied zouden een groter aandeel fietsvervoer kunnen gebruiken. Binnen de kerngebieden 

willen we werken met 3 bestemmingszones. Het eerste brede gebied is het grootste en bevat 

gemengde zones voor alle vervoersmodi. In deze zone moet de fiets evenals de auto kunnen beroep 

doen op veilige wegen die in de eerste plaats het verkeer doorvoeren. Daarbinnen bevindt zich een 

zone van fietsstraten die de fiets prominent plaatst maar de auto nog steeds in medegebruik toelaat. 

Doel van deze straten is om de gebruiker zo dicht mogelijk tegen de kern te laten komen en daar 

een parkeerplaats te laten innemen. In de kern van de fietsstraten ligt dan het winkel-kerngebied 

waar de voetganger centraal staat, en waarbij fietsers mee mogen gebruik maken van de 

infrastructuur. Hierbij staat het gemotoriseerd vervoer vooral ten dienste van de kernfunctie zoals 

voor het aanleveringen van de winkels. Deze winkelzones kunnen in elke deelgemeente gedefinieerd 

worden volgens eigen noodzaak. Door de aangepaste snelheid in deze drie gebieden komen we 

tegemoet aan het gevoel van veiligheid voor alle verkeersdeelnemers. 

Ook op vlak van infrastructuur op bovenlokaal niveau moet er verder geïnvesteerd worden. Naast 

de grote investeringen in de veiligheid van de Noord-Zuid en Oost-West fietswegen en 

fietssnelwegen, is het verbeteren van de fietsruimte binnen de deelgemeenten een concrete 

doelstelling. Het beleidsplan mobiliteit van 2015 dient verder uitgewerkt te worden om het lokale 

fietsnetwerk te realiseren. Ook dient er voldoende aandacht gevestigd te worden op veilige 

afstanden tussen fiets en auto, en de gevaarlijke bochten en fietsovergangen. Meestal zijn 

eenvoudige ingrepen voldoende om een beduidend verschil te maken. Schoolomgevingen krijgen 

exrtra aandacht en maatwerk in functie van veiligheid. Ook voor de stijgende aanwezigheid van 

elektrische fietsen dienen we te bekijken welke extra maatregelen zinvol kunnen zijn.  

Alle fiets-assen willen we in de komende legislatuur veilig maken en promoten via de scholen, de 

gezinsraad, de werkgeversfederaties en onze jeugd- en sportverenigingen. Ook de autovrije dagen 

willen we gebruiken om de jonge generaties aan te moedigen de fiets te gebruiken door hen te laten 

kennismaken met het bestaande fietsnetwerk. Op die manier willen we de kinderen en jongeren 

sensibiliseren voor veilig fietsgebruik en de ouders vertrouwen geven opdat ze hun kinderen 

toelaten om zich binnen de gemeente met de fiets te bewegen. 

 

N-VA Beveren wil dat iedereen in onze deelgemeenten veilig de fiets kan gebruiken. 
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6. Basisbereikbaarheid als startpunt 

 

Onze gemeente heeft zich aangesloten bij de vervoersregio Antwerpen. We vinden dit de juiste 

keuze. Dit opent mogelijkheden op korte en lange termijn. De ruime vervoersregio van een grote stad 

als Antwerpen is een soort labo. Privébedrijven en verkeersdeskundigen spitsen hun aandacht in de 

eerste plaats op de ontwikkeling van regio’s als Antwerpen en Brussel. Het zijn die regio’s waar 

nieuwe vervoersmogelijkheden het eerst worden geïntroduceerd. 

Deelfietsen, nieuwe vormen van autodelen, gecombineerde vervoeroplossingen, meer invloed bij de 

Lijn en de spoorwegen zijn allerlei directe voordelen die we als Beveren niet willen missen.  

De wereld verandert snel, de wijze waarop we ons zullen verplaatsen in de nabije toekomst zal 

waarschijnlijk nog ingrijpender zijn. Door mee te denken en werken aan nieuwe mogelijkheden op 

gebied van mobiliteit willen we een versnelling hoger schakelen. 

Het laat ons toe ook meer druk te zetten op De Lijn en de spoorwegen. 

• Wat dit laatste betreft willen we van de stationsomgeving een knooppunt maken van 

openbaar vervoer. Dit houdt ook in dat we minimaal 3 goed gespreide stops per uur willen 

afdwingen in Station Beveren. 

• Verder willen we inzetten op autodelen, een goed en consequent gecontroleerd parkeerbeleid en 

kunnen fietsstraten een oplossing zijn wanneer het over een relatief korte afstand gaat.  

Doorgaand vrachtverkeer moet op het hoofdwegennet blijven, hoort niet thuis op N70 en N450 en 

uiteraard ook niet op de gemeentewegen. 

Minister Weyts geeft het Waasland de mogelijkheid om dit te realiseren door middel van een 

geïntegreerde aanpak. Borden plaatsen is niet voldoende zoals bij elke reglementering geldt hier 

ook dat afdwingbaarheid. Controle en handhaving zijn noodzakelijke voorwaarden voor succes. 

N-VA Waasland heeft vorig jaar hiervoor een voorstel gedaan: een sluitend netwerk van 

camerabewaking. Ondertussen heeft InterWaas beslist om hiervoor een studie te laten uitvoeren.  

Door de ruime dividenden die MLSO (de Maatschappij Linker Schelde Oever) de voorbije jaren 

uitbetaalde aan InterWaas kan dit systeem van camerabewaking uitgerold worden over gans het 

Waasland. De Wase gemeentebesturen, vertegenwoordigd in InterWaas, moeten in dit dossier nu 

hun verantwoordelijkheid nemen en niet steeds verwijzen naar Vlaanderen. 

In dit kader is het ook noodzakelijk dat er begonnen wordt aan de Westelijke ontsluiting van de 

haven en de verbreding van de E34.  

Het woon-werkverkeer naar de haven moet maximaal gebeuren via de Steenlandlaan en 

Keetberglaan en niet door Kallo. Hiervoor willen we duidelijke maatregelen gerealiseerd zijn in het 

kader van de aanleg van laatste fase van de Fabrieksstraat. Wie in Kallo wil zijn is welkom, wie er 

gewoon dagelijks alleen doorrijdt moet via bovengenoemde lanen. 

Er wordt meer dan vroeger gefietst. De opkomst van de elektrische fiets is daar niet vreemd aan. 

Burgers ervaren dat fietsen niet alleen voor korte afstanden zinvoller en gezonder is dan steeds de 

auto te nemen. Daarom wil N-VA meer inzetten op veilige fietspaden. Als de ruimte aanwezig is 

moeten die fietspaden gescheiden van de weg worden aangelegd en breder zijn dan nu meestal het 

geval is.  
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We willen de komende jaren inzetten op ontbrekende veilige verbindingen tussen deelgemeenten.  

En vooral op een fietssnelweg (fiets-o-strade) evenwijdig met de expresweg E34 vanaf Vrasene 

polder tot Antwerpen. Daarop kunnen de deelgemeenten Vrasene, Kieldrecht, Verrebroek en Kallo 

aansluiten en het noorden van Melsele en Beveren. N-VA-minister Ben Weyts heeft bovendien het 

nodige geld voorzien voor de heraanleg van de N450 met veilig fietspad van Kallo tot Melsele en 

voor een fietsbrug over de expresweg E34 ter hoogte van de spooroverweg op de E34. Deze 

laatste brengt een groot deel van de haven op een veilige fietsafstand van Melsele en Beveren. 

In de plannen voor de verbreding van de E 34 is nog een fietsbrug voorzien die Beveren met de 

haven en het Noorden van de gemeente verbindt. We willen het woon-werk fietsverkeer en de 

recreatieve fietsmogelijkheden niet alleen verder uitbouwen, we staan er borg voor. 

Verder dringen we ook aan op realisatie van verbreding van de E17 met kamstructuur en een 

aangepaste verbinding tussen N70 en de E 34.  

Geen woorden maar daden, geen holle slogans maar in overleg met de Vlaamse overheid 

oplossingen realiseren.  

 

N-VA Beveren mobiliteit: eindelijk wordt er gehandeld na jaren van laksheid en stilstand. 

  



Veilig thuis in een welvarend en warm Beveren.         11 

 

7. Sluipverkeer ontmoedigen 

 

N-VA Beveren wil in samenwerking met de hogere overheden bekijken welke grote 

infrastructuurwerken nodig zijn om onze regio mobiel te houden. Het is in dat opzicht goed dat we 

als Beveren gekozen hebben om deel uit te maken van de vervoersregio Antwerpen. Want als het 

filematig druppelt op de Antwerpse wegen, regent het op onze Wase autostrades en wegen. 

Oplossingen voor de grote Antwerpse mobiliteitsknoop zullen ons dus ook ten goede komen. Maar het 

moet voor ons nog meer zijn, en willen we investeringen in onze weginfrastructuur mee op tafel blijven 

leggen. 

Het probleem van sluipverkeer situeert zich sterk rond het Havenverkeer en bestaat in wezen uit 2 

hoofdstromen, het vrachtverkeer voor logistieke transporten en het woon-werkverkeer. Beide 

verkeersstromen kunnen op piekmomenten aanleiding geven tot verkeersdrukte en files. Dit verkeer 

dat onnodig het lokale wegennet benut is voor ons als beleidsmakers een doorn in het oog en moeten 

we aanpakken door ontmoedigingsmaatregelen. Want tot zolang de wegen vol stromen zal er een 

neiging bestaan om de lokale wegen te willen gebruiken om files te ontwijken. 

Voor N-VA Beveren is het ontoelaatbaar dat files op de hoofdwegen de gemeenschappen in onze 

deelgemeenten ontregelen. Daarom pleiten we al langer voor het opbouwen van een cameraschild 

rondom het Waasland als het sluitstuk voor het mijden van onbestemd vrachtverkeer door het gehele 

Waasland. Bedoeling van dit cameraschild is om het doorstromende vrachtverkeer te volgen in haar 

bewegingen over ons grondgebied. Indien vrachtwagens zich te snel door onze regio bewegen, 

bewijst dit het feit dat ze geen lokaal bestemd verkeer zijn, en zal een automatische boete volgen. Bij 

het opstellen van dit boetesysteem en het afdwingen ervan is het ontmoedigingseffect de 

basisdoelstelling. 

Ook het woon-werkverkeer levert soms onnodige druk op onze wegen. Zeker de dorpen rondom het 

havengebied hebben hier onder te lijden. Als N-VA Beveren willen we bewust deze doelgroep niet 

bestraffen, maar via ontradingscampagnes wijzen op hun verantwoordelijkheid. Ook willen we 

zoveel mogelijk werknemers aanmoedigen om op een ander vervoersmiddel over te stappen. Zo is 

het collectief havenvervoer met personeelsbussen verder te intensifiëren via de Maatschappij 

Linkerscheldeoever (MLSO). Ook willen we het particuliere fietsvervoer voor woon-werk 

verplaatsingen maximaal motiveren. Dit doen we door de veiligheid van de Noord-Zuid fietswegen 

te verbeteren en de investeringen in fietsbruggen richting het havengebied effectief uit te voeren. 

Ook de gevaarlijke bochten en fietsovergangen willen we via eenvoudige aanpassingen op maat van 

de fietser maken, ook zeker voor de stijgende aanwezigheid van elektrische fietsen. Ook de 

aansluiting op de fietssnelwegen willen we versterkt uittekenen voor de woon-werk bewegingen 

Oost-West als schakel tussen onze deelgemeenten en enerzijds Antwerpen en anderzijds Sint-Niklaas. 

De hoofd-fiets-assen zullen we veilig maken en promoten via de scholen, de gezinsraad, de 

werkgeversfederaties en onze jeugd- en sportverenigingen. Doelstelling hierbij is om 30% van alle 

woon-werkverkeer op de fiets te laten doorgaan. 
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Kortom wil N-VA Beveren geen grote woorden gebruiken of enkele stoere verklaringen afleggen, 

maar via een set van beperkte maar effectieve maatregelen het sluipverkeer maximaal inperken. 

Want het dichtslippen van ons lokaal verkeersnet is niet langer houdbaar en moet een halt 

toegeroepen worden. 

 

N-VA Beveren roept een halt uit voor het moordende sluipverkeer door onze deelgemeenten. 
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8. Aandacht voor school- en woonomgevingen 

 

Beveren is met zijn grondgebied de 3de grootste gemeente in Vlaanderen met meer dan 600km 

wegen en bijhorende fiets- en voetpaden. Vele van onze oudere wijken hebben een grondige 

renovatie nodig. Onder impuls van N-VA Beveren werden er deze bestuursperiode al enkele van 

deze pijnpunten aangepakt maar we moeten meer doen.  

N-VA Beveren wil in de volgende meerjarenplanningen meer dan 10 miljoen euro voorzien om de 

nodige werken in heraanleg van fiets- en voetpaden te kunnen realiseren. Deze heraanleg moet ook 

de toegankelijkheid voor mindervaliden en senioren verhogen. Er moeten ook meer dan 500 

rustpunten (banken) bijkomen op ons grondgebied. 

De bereikbaarheid en leefbaarheid van de schoolomgevingen moet structureel en eenduidig 

aangepakt worden. Voor N-VA Beveren zijn scholen kwetsbare omgevingen waar kinderen en 

jongeren zich op de schooluren  veilig moeten kunnen voelen. Daarom willen we de school intekenen 

als een knooppunt van verkeersmodi met focus op voetgangers, fietsbewegingen en parkeerplaats 

voor de schoolbus. Ook is het voor ons wenselijk om in bepaalde schoolomgevingen het verkeer ’s 

morgens en ’s namiddags bij begin en einde van de school te stremmen en waar mogelijk tijdelijk 

enkelrichting te maken. 

De pleinen in de buurt van onze scholen dienen kindvriendelijk ingericht te worden. Verder dienen 

ze ook een rustpunt te bevatten om de sociale controle en interactie te verbeteren. Op die manier 

willen we de generaties samenbrengen. Specifiek willen we de omgeving van het Oud-atletiekplein 

in Beveren inwerken in het winkel-kerngebied. Hier willen we de bestaande speelfunctie verder 

uitbouwen en verknopen met andere noden die dit centrale plein voor de buurt en het winkeldorp zou 

kunnen aanvullen. 

Om de properheid van onze straten te verbeteren heeft N-VA Beveren met de uitvoering van het 

veegplan reeds stappen gezet naar een systematisch en betaalbaar onderhoud van onze wegen, 

goten en voetpaden. Deze noodzakelijke investering zal ervoor zorgen dat elke straat op het 

grondgebied 1x per jaar structureel onderhoud krijgt wat nu lang niet het geval is.  

Door meer machines te gebruiken en ons onderhoud te moderniseren geeft dat ons nu meer 

mogelijkheden. Voor N-VA Beveren is onderhoud een prioriteit. Een rein openbaar domein komt ten 

goede aan onze leefkwaliteit en gaat ook wangedrag tegen.  

Deze bestuursperiode werden er reeds vele wegen heraangelegd. Maar het werk is niet af.  

N-VA Beveren pleit voor een beter evenwicht in heraanleg van wegen over alle deelgemeenten. 

Volgende bestuursperiode willen we dan ook direct van start gaan met ons actieplan dat alle oude 

wegen in kaart heeft gebracht over alle deelgemeenten. Op die manier kunnen we structureel en 

evenwichtig aan de slag gaan om in elke deelgemeente de nodige werken te kunnen uitvoeren.  

Elke deelgemeente heeft recht op evenveel aandacht voor N-VA Beveren.  

Met ons ‘minder hinder’- plan willen we bij wegenwerken zoveel mogelijk problemen proberen 

voorkomen. In die zin is het zo dat we nu telkens een verantwoordelijke aanstellen vanuit de 

gemeente en een ombudsman (inwoner, handelaar) aanstellen vanuit de straat of gebied.  

Op deze manier spelen we kort op de bal en kunnen we eventuele problemen snel oplossen. Door 

onze grote omvang van werken willen we ook onze dienst wegen uitbreiden en versterken.  
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Er komen vele werken aan de komende jaren en we willen er als N-VA snel werk van maken om deze 

uit te voeren. 

 

N-VA Beveren staat garant voor investeringen in een functionele en veilige school- en woonomgeving  

  



Veilig thuis in een welvarend en warm Beveren.         15 

 

9. Een welvarend Beveren dankzij onze ondernemingen 

 

Door de groei van de economische ontwikkeling in de Waaslandhaven komen er elk jaar meer en 

meer rechtstreekse jobs bij. Dit zowel voor de havenarbeiders als voor de logistieke en 

administratieve medewerkers. De haven stelt ons voor vele moeilijke keuzes en er is een limiet aan de 

uitbreiding. Maar we mogen dit feit niet zomaar naast ons neerleggen. De Waaslandhaven is de 

grootste werkgever van de regio, en dus ook een stimulans voor onze welvaart. 

De talrijke KMO’s in Beveren draaien de laatste jaren op volle toeren. Ook zij zijn belangrijk voor 

de toegevoegde waarde die tewerkstelling is. Bovendien kunnen onze inwoners dicht bij huis 

werken. Ook hier zijn onze KMO’s een belangrijke factor.  

Komende jaren zullen we moeten bestuderen waar er nog extra ruimte kan worden voorzien voor 

onze KMO’s. Zij mogen niet worden tegengehouden in hun groei. Het gros van onze KMO zones is 

uitverkocht en nieuwe mogelijkheden dringen zich op.  

Als sterke economische regio is het belangrijk dat we de komende jaren ook mee oplossingen zoeken 

wat betreft de duurzaamheid. Met de opstart van bedrijfsparkmanagement hebben we alvast 

ingezet op wat onze ondernemers samen kunnen doen. We kunnen ook de afvalstromen bemonsteren 

en sommige kunnen zelfs het afval van andere bedrijven recupereren.  

N-VA Beveren pleit dan ook voor bedrijfsparkmanagement voor al onze KMO zones in de gemeente. 

 

N-VA Beveren werkt verder aan een economische sterke gemeente met aandacht voor de leefbaarheid en de 

levenskwaliteit.  

  



Veilig thuis in een welvarend en warm Beveren.         16 

 

10. Toerisme als economische troef 

 

Toerisme in onze gemeente is vooral verbonden met zachte recreatie, fietsen, wandelen. 

Mensen van buiten de gemeente aantrekken is daarbij belangrijk maar ook voor onze eigen burgers 

is onze doelstelling voor toerisme/recreatie een belangrijke meerwaarde en een mooi alternatief 

voor een “vakantiegevoel” in eigen gemeente. 

De aanwezigheid van water, de Schelde, de natuurgebieden, de haven in al zijn facetten, de 

polders, forten, kastelen, erfgoed, streekproducten, ... zijn evenveel aspecten die goed gecombineerd 

een aantrekkelijk aanbod zijn om te ontdekken. 

In de voorbije bestuursperiode is veel gerealiseerd en zijn vooral veel zaken voorbereid waarvan we 

de komende jaren kunnen genieten.  

Zo zijn we er bijvoorbeeld van overtuigd dat de plannen die klaarliggen voor Fort Liefkenshoek: 

nieuwe aanlegsteiger met aanlegplaats voor de waterbussen en het veer naar Lillo, een in de natuur 

geïntegreerde parking, de nieuwe wandeldijk  rond het Fort, nieuw horecapunt ... niet alleen voor 

toeristen mogelijkheden schept maar ook voor gans de bevolking van Beveren te beginnen met Kallo. 

Het systeem van de waterbus bv. werkt in twee richtingen. Van Kallo naar de Grote Markt van 

Antwerpen en omgekeerd. 

Ook de ideeën rond het fort Sint Marie en de mogelijkheden van Doel zijn belangrijke troeven voor 

onze gemeente op recreatief en toeristisch vlak.De plannen rond Havenland, Grenspark Groot-

Saeftinghe, de voorstellen rond Prosper Polder ... maken van het noorden van onze gemeente een 

uniek project met nationale uitstraling. 

Rond de centrumgemeente ligt het voor de hand dat het cultureel historische (o.a. de kastelen, 

kerken...) veel mogelijkheden heeft voor verdere uitwerking van activiteiten rond toerisme ism de 

gidsenvereninging … 

De uitdagingen en kansen zijn omvangrijk en uitdagend maar te mooi om er niets mee te doen. 

Dit vraagt echter een professionalisering, uitstraling en uitbreiding van de dienst toerisme . 

N-VA Beveren wil onze toeristische troeven in de toekomst beter uitspelen. Onze unieke en prachtige 

gemeente Beveren heeft vele mogelijkheden om een toeristische trekpleister te worden in de 

regio.Toerisme en zachte recreatie ook en vooral voor onze inwoners. 

Toerisme is een motor van economische ontwikkeling en creëert toegevoegde waarde. Samen met 

ondernemers en horeca willen we Beveren promoten en een sterk toeristisch imago uitbouwen. Het 

segment van het zaken- en congrestoerisme biedt economisch potentieel in samenwerking met de 

private sector. 

 

N-VA Beveren wil onze toeristische troeven in de toekomst beter uitspelen. Onze unieke en prachtige gemeente 

Beveren heeft vele mogelijkheden om een toeristische trekpleister te worden in de regio.  
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11. Ondersteuning van ons handelsapparaat 

 
Ondernemen is de motor voor werk en welvaart. Ondernemend Beveren moet dan ook alle kansen 

krijgen. 

Als overheid moeten we ervoor zorgen dat ondernemingszin niet wordt afgeremd. Duidelijke en 

correcte regelgeving, vlotte afhandeling van administratieve zaken, geschikte en voldoende aanbod 

van ruimte. Meedenken en oplossingen aanreiken zijn onze N-VA  doelstellingen voor de volgende 

bestuursperiode. 

Door de oprichting van de raad voor lokale economie is er voor het eerst een platform in onze 

gemeente waar ondernemers van alle segmenten aanwezig zijn en waar kan nagedacht worden over 

alle facetten van het ondernemen. 

Met het nieuwe economisch plan voor Beveren beschikken we tevens over een document met 

duidelijke uitgangspunten waarmee we de komende jaren aan het werk kunnen. 

Door de oprichting van een fysiek en digitaal ondernemersloket en de uitbouw van de dienst 

economie willen we nog dichter bij onze ondernemers staan.  

 
Ondersteuning van ons handelsapparaat 
 
Financiële ondersteuning voor “aangenaam winkelen” en de verschillende koopkernen is en blijft ons 

engagement. We willen samen met de handelaars en het bestuur van aangenaam winkelen verder 

blijven werken om de leegstand tegen te gaan en ons centrum zo aangenaam mogelijk te maken.  

Er zal meer aandacht moeten zijn voor innovatieve projecten die de koopattractie verhogen. N-VA 

Beveren zal als bestuurspartij de nodige stimuli nemen en ondersteunen (nieuwe frisse evenementen, 

wedstrijden, popups promoten, enz...)   

Met de afbakening van het kernwinkelgebied hebben we alvast een duidelijke keuze gemaakt. 

Ideaal zou zijn dat alle detailhandelszaken zich bij voorkeur in het handelshart van de gemeente 

zouden vestigen en diensten (uitzendbureaus, reisbureaus, vrije beroepen...) eerder in de 

aanloopstraten van het kernhandelscentrum. We willen deze evolutie, deze nieuwe ordening 

ondersteunen door bijvoorbeeld een verhuispremie te voorzien voor winkels die daarop willen 

inspelen.  

N-VA Beveren wil de versnippering met duidelijke acties aanpakken zoals ook opgenomen in het 

economisch plan Beveren. 

Bijzondere aandacht wil N-VA  geven aan de meer dan 140 horecazaken die onze gemeente rijk is. 

Cafés, eetgelegenheden, restaurants ... zijn een belangrijke factor voor de beleving en de 

attractiviteit van een centrum, voor sociale contacten.   

Ons lokaal horecaplan, een samenwerking tussen horeca Beveren en Horeca Waasland moet in 

samenspraak creatieve en innovatieve  oplossingen aanreiken. N-VA wil dat de gemeente daar een 

belangrijke rol in speelt. 
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Inspelen op de groeiende toeristische troeven van onze gemeente is bijvoorbeeld belangrijk. 

Sommige horeca handelaars spelen hier nu al goed op in. N-VA Beveren wil een actieve rol spelen 

om dit de komende jaren te versterken.  

N-VA Beveren wil op korte termijn gaan voor 1 centrummanager voor het kernwinkelgebied 

Beveren. 

De Warande, het overige kerngebied en de horeca zouden zo samen een efficiënte perfect op 

elkaar ingestelde werking kunnen ontwikkelen.  

In de deelgemeenten blijven we de lokale handel steunen. N-VA Beveren blijft de financiële en 

administratieve ondersteuning van de lokale handelsverenigingen garanderen. Het is belangrijk dan 

de inwoners van de deelgemeenten nog terecht kunnen (zeker voor dagdagelijkse goederen) bij hun 

lokale handelaar.  

 
Kmo beleid 
 
De Beverse KMO’ers kenden de afgelopen jaren een enorme groei. Beveren kent dan ook weinig 

werkloosheid en dat komt niet enkel door de haven, maar ook door onze KMO. De groei van de 

afgelopen jaren heeft ervoor gezorgd dat de ruimte voor nieuwe initiatieven of voor uitbreiding van 

bestaande bedrijven schaars is.  

N-VA Beveren wil de groei van onze KMO niet afremmen en wil daarvoor duidelijke keuzes maken. 

De uitbreiding van KMO-zones is een absolute prioriteit maar dan wel langsheen goede 

ontsluitingen (E17, E34, R2).  Door de juiste keuzes te maken en akkoorden met bovenlokale 

overheden kunnen we deze uitbreiding realiseren met een minimale impact op de mobiliteit. 

Vooral in onze omgeving is er een gekort om alle vacatures op de arbeidsmarkt in te vullen. 

De aantrekkingskracht van de havenbedrijven is daar niet vreemd aan. Dit geeft problemen voor de 

invulling van de vacatures bij onze KMO’s. 

Daarom willen meer overleg met de technische scholen en arbeidsbegeleiding platformen om de 

mogelijkheden en de voordelen van tewerkstelling in KMO-bedrijven te promoten.  

N-VA Beveren wil voor alle KMO-zones parkmanagement invoeren.  

Er zijn daarvoor reeds stappen gezet. Een doorgedreven management kan heel wat voordeel 

betekenen voor individuele bedrijven op gebied van bijvoorbeeld afvalverwerking, groepsaankopen, 

samenwerking op personeelsbeleid, veiligheid, financieel beleid, duurzaamheid... 

N-VA  wil ook onze KMO-bedrijven en hun werking meer in de belangstelling brengen van de haven- 

en industriebedrijven ondermeer in samenwerking met MLSO. 

 

N-VA Beveren zal steeds een steun blijven voor handel en KMO bedrijven. 
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12. De toekomst van de Waaslandhaven en het 

havenbeleid 

 

De laatste tijd wordt door de meeste partijen vrij eenzijdig negatief gereageerd op de haven. 

Alles is de schuld van de haven: mobiliteit, fijn stof, allerhande hinder, verlies aan landschap, 

vermindering van leefbaarheid N-VA erkent de problemen. Enkele ervan komen trouwens duidelijk 

aan bod in andere punten van onze toekomstvisie. 

Maar we weigeren een eenzijdig verhaal te vertellen. 

Niemand kan immers ontkennen dat dit deel van Beveren belangrijk is voor onze streek maar ook 

voor de economie en welvaart van gans Vlaanderen.  

Dat is niet alleen duidelijk wanneer men de economische meerwaarde in kaart brengt maar ook en 

vooral door de tewerkstellingscijfers. 

Een vierde (25 %) van de werkende bevolking van Beveren werkt rechtstreeks in de haven. 

Wanneer we ook rekening houden met indirecte tewerkstelling dan komen we op een nog veel hoger 

percentage uit. Met andere woorden het inkomen van een belangrijk deel van onze Beverse 

bevolking wordt verdiend in de haven. 

Deze tewerkstelling is bovendien duurzaam, dat hebben we gemerkt: de financiële crisis van 2008 

had nauwelijks invloed op de tewerkstelling. Werk hebben is de voorwaarde tegen armoede. 

Iedereen die wil en kan werken in onze gemeente (van laaggeschoolde tot hooggeschoolde) kan een 

job vinden. Vele studenten weten voor afstuderen al vaak waar ze kunnen gaan werken. 

De kans op duurzaam werk, tegen een correcte goede verloning, met vaak extra opleiding bij de 

bedrijven zelf, is een luxe die sommigen niet altijd naar waarde schatten  

Via ondermeer het voorzitterschap van de MLSO (maatschappij Linker Schelde Oever) en vooral 

door de specifieke bevoegdheid “leefbaarheid voor de polderdorpen” zijn er heel wat maatregelen 

genomen die grote verbeteringen betekenen voor de omliggende gemeenten Kieldrecht, Verrebroek, 

Kallo en bij uitbreiding zaken waar gans de gemeente baat bij heeft.  

We willen blijven wegen op de besluitvorming van alles wat betrekking heeft op de haven. En dit 

met één doel: meerwaarde creëren voor de omgeving. Ons discours is altijd geweest dat de haven 

rekening moet houden met de omgeving. Nadelen en negatieve neveneffecten moeten we maximaal 

ongedaan maken maar er zijn ook vele opportuniteiten en die willen we benutten.  

Enkele concrete voorbeelden:  

• We willen het pas gestarte toeristisch project Havenland uitbouwen omdat het een enorme 

meerwaarde zal betekenen inzake zachte recreatie.  

• We willen dat de concrete en verregaande plannen rond Ouden Doel, Prosper Polder, het 

fort Sint Marie in Kallo, fort Liefkenshoek (waar we de voorbije jaren werk van gemaakt 

hebben) uitgevoerd worden. 

• We geven de nodige steun aan de uitwerking van Grenspark Groot- Saeftinghe.  
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• We willen het principieel akkoord rond een betere buffering van de haven de komende jaren 

realiseren op het terrein.  

Eindelijk is er, door zwaar te wegen op de besluitvorming, een akkoord om meer recreatief 

medegebruik van de natuurgebieden, met reeds belangrijke resultaten: wandelpad langs de Grote 

Geule is beslist, wandel- en fietsroutes in het noorden van de gemeente, Noord-Zuid verbinding in 

Verrebroek, omgeving van Kallo...) 

De verandering die we beloofden is er gekomen en mag niet teruggeschroefd worden.  

We zullen dit werk afwerken. Het eindresultaat wordt een metamorfose voor de steek. 

Fiets- en wandelpaden, een sterk opgewaardeerd landschap, een doeltreffende buffering, leuke 

rustplaatsen en horecapunten zullen van deze streek een super omgeving maken voor onze inwoners 

en al wie graag vertoeft in een mooi landschap. 

 

N-VA Beveren staat garant met kennis en een hart voor de streek om voor al deze punten  te blijven ijveren 
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13. Onderwijs als hefboom voor welvaart 

 

In tegenstelling met de meeste gemeenten wordt in Beveren sterk geïnvesteerd in onderwijs. We 

willen dit zo houden. Onze stelling is : wanneer we iets inrichten, als bestuur een taak opnemen 

moeten we streven naar de perfectie. 

In de volgende bestuursperiode willen we voor de scholen die nog niet over optimale accommodatie 

beschikken de nodige investeringen vrij maken. 

We stimuleren het GTI om nog meer met bedrijven samen te werken. 

In alle scholen wordt gewerkt met optimaal educatief materiaal. 

Duaal leren is met de haven om de hoek een werkwijze die we meer moeten stimuleren.  

Uit het noorden van de gemeente wordt voor verbeterd vervoer gezorgd naar het GTI en de 

gemeente moet openstaan om dit te doen in samenwerking met alle middelbare scholen in Beveren.  

We blijven de huidige netoverschrijdende samenwerking tussen de Beverse scholen ondersteunen. Het 

komt alle leerlingen ten goede 

We vinden het belangrijk dat in verschillende deelgemeenten kunst- en muziekonderwijs wordt 

ingericht.  

We stimuleren Onderwijsinstellingen om in vakantieperioden, weekends en na de schooluren 

maximaal hun accommodaties (speelplaats, sportlokalen, ontmoetingslokalen, leskeukens...) ter 

beschikking te stellen van verenigingen of jongeren. Indien daarvoor aanpassingen moeten gebeuren 

kan de gemeente dit (mee) financieren. Ook dit kan een win-win situatie zijn voor school, vereniging 

en gemeente.  

 

Onze kinderen moeten het best mogelijke onderwijs krijgen in optimale omstandigheden. 
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14. Het welzijn van onze inwoners is een absolute 

prioriteit 

 

N-VA Beveren streeft naar een maximale woon- en leefkwaliteit van al onze inwoners. Er moet méér 

dan gewone aandacht zijn voor mens, milieu en dier.  

We blijven structureel samenwerken met welzijnsorganisaties om zo ons beleid ook beter op hen te 

kunnen afstemmen.  

We blijven alle vrijwilligersorganisaties ten volle ondersteunen, zowel financieel als logistiek.  

Kinderopvang blijven ondersteunen en versterken.  

Naschoolse opvang blijven voorzien in alle deelgemeenten.  

Stimuleren samenwerking alle geneeskundige diensten. 

Met de bouw van de twee nieuwe woonzorgcentra in Vrasene en Haasdonk kiezen we ervoor om 

onze senioren van hun oude dag te laten genieten in de hun bekende omgeving. Door deze 

woonzorgcentra zelf te bouwen houden we ook de dagprijzen onder controle.  

Assistentiewoningen blijven voorzien en privé initiatieven aanmoedigen en ondersteunen.  

Mensen de kans bieden om langer in hun eigen aangepaste woning te blijven door middel van een 

premie systeem.  

Voor degene die uit de boom vallen (tijdelijk) een goede ondersteuning voorzien. 

Kinderarmoede blijven opsporen door met alle partners in gesprek te gaan, en te blijven. Ook de 

scholen activeren om hier een actieve rol in te spelen.  

Toegankelijkheid van openbare gebouwen verbeteren en aanpassen aan de noden van mensen die 

minder mobiel zijn.  

In overleg met belangenverenigingen (gezinsbond) de mensen blijven sensibiliseren aangaande 

gezondheid. 

 

N-VA Beveren waakt over het welzijn van al onze inwoners. 
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15. Een kwaliteitsvolle sociale dienstverlening 

 

N-VA Beveren werkt aan een sterk en kwaliteitsvol sociaal beleid op een rechtvaardige manier. Het 

is een verhaal van rechten en plichten. 

“De hulpbehoevende eerst!” willen we doortrekken in alle aspecten van de hulpverlening. Dit 

betekent ook dat de hulp uitsluitend terecht komt bij hen die het echt nodig hebben. U wordt via de 

belasting om solidariteit gevraagd. Het gemeentebestuur is verplicht om u maximaal te garanderen 

dat die solidariteit goed terecht is gekomen . 

Hulpverlening is daarbij voor ons nooit vrijblijvend. We zitten mensen op de huid om hen de kracht te 

geven om aan zichzelf te werken: ‘aanklampende zorg’ heet dat in het jargon. Sommigen hebben in 

het leven meer nodig dan één zetje. Op ons kunnen ze rekenen.  

Adviesraden zoals de gezinsraad en de seniorenorganisties zijn voor ons een klankbord om op te 

volgen wat er leeft bij de bevolking. Mantelzorgers en thuiszorg zijn noodzakelijk in onze 

maatschappij en verdienen alle ondersteuning. Samen met alle geïnteresseerde groepen wordt een 

efficiënt preventief armoedeplan uitgewerkt en uitgevoerd. 

Hulpverlening: terug naar de basis. 

“Geef een man een vis dan heeft hij die dag te eten, leer hem vissen en hij heeft zijn hele leven 

te eten”. 

Een eenvoudige waarheid, die centraal hoort te staan in de hulpverlening en misschien niet altijd 

evident is. 

We vertrekken steeds vanuit de sterktes en het potentieel van mensen. Als gemeenschapspartij willen 

we dat íedereen meekan. We vinden het dan ook een kerntaak van het bestuur om mensen uit hun 

sociaal isolement en eenzaamheid te halen. Een doorgedreven wijkwerking is daarbij belangrijk om 

tot structurele oplossingen te komen.  

We willen vooral inzetten op een efficiënt en resultaatgericht sociaal beleid. Activering en 

zelfredzaamheid is daarbij  doorslaggevend. Als regisseurs van het sociaal beleid kiezen we steeds 

de beste dienst voor de beste prijs. 

 

Armoede voorkomen blijft prioritair 

Een aanklampende aanpak in functie van zelfredzaamheid en het creëren van opwaartse mobiliteit is 

daarvoor de juiste piste. Mensen waarbij dat absoluut niet mogelijk is worden begeleid en 

ondersteund. 

Inwoners die al minstens 10 jaar in onze gemeenten wonen en bijdragen, die onverwacht in een 

precaire armoedesituatie terecht zijn gekomen en niet meer activeerbaar zijn, kunnen rekenen op een 

aanvullende steun bovenop het leefloon. 

Om de opwaartse sociale mobiliteit van leefloners op te krikken moet er ook bekeken worden of er 

naast de reeds bestaande trajecten een vorm van gemeenschapsdienst kan worden gevraagd. Dat 

kan gaan over toezicht in schoolrefters, assistentie bij het oversteken, activiteiten ondernemen met 

senioren in een woonzorgcentrum enzovoort. 
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Een goede wijkwerking heeft ook als opdracht werk ten maken van de bestrijding van 

eenzaamheid. De huisarts, thuisverpleging, mantelzorgers en buurtbewoners kunnen aanvoelen 

wanneer iemand eenzaam is en moeten dit eenvoudig kunnen melden. De sociale dienst kan daar dan 

snel op inspelen. 

Mensen met een beperking moeten aandacht krijgen in elk beleidsdomein. We streven integrale 

toegankelijkheid na in bestaande alle voorzieningen, zoals gebouwen, diensten en publieke ruimte. 

Voor nieuwe realisaties leggen we integrale toegankelijkheid nu reeds op via de bouwvergunningen. 

Ons doel voor de komende bestuursperiode is de realisatie van een complete (rolstoel) 

toegankelijkheid van het openbaar domein. 

We verenigingen zoals G-sportclubs en jeugdverenigingen die bijzondere inspanningen doen 

uitbreiden door hen extra te ondersteunen. 

 

Kinderopvang 

N-VA Beveren wil als gemeenschaps- en gezinspartij sterk inzetten op het sociaal weefsel van onze 

gezinnen. Voor ouders is het vaak moeilijk om een evenwicht te vinden tussen gezin en werk.  Jonge 

gezinnen zijn vaak verplicht om met z’n tweeën te gaan werken en om rond te komen en een eigen 

huis af te betalen. Voor eenoudergezinnen is de opgave nog groter. 

Daarom wil N-VA absoluut verder inzetten op de optimalisatie van de kinderopvang en voor -en 

naschoolse opvang. Er moet niet alleen voldoende kinderopvang zijn maar de opvang moet ook 

flexibel en betaalbaar zijn. Kwalitatieve kinderopvang is cruciaal in de ontwikkeling van het kind en 

vaak essentieel om de combinatie werk- gezin mogelijk te maken. De betaalbaarheid van 

kinderopvang is daarbij een belangrijke factor. We stimuleren de gemeentelijk kinderopvang maar 

zijn ook zeer tevreden over alle privé-initiatieven en willen die ondersteunen. Door een aantal 

gerichte toelagen willen we een dubbel effect bereiken: het aantal nieuwe voorzieningen laten 

toenemen en de prijs voor werkende en werkzoekende ouders betaalbaar houden.  

Gemeentelijke initiatieven kunnen dan weer noodzakelijk zijn voor taken zoals flexibele opvang. 

 

Eenoudergezinnen en alleenstaanden 

Wij zijn er ons van bewust dat het klassieke gezinspatroon steeds minder de norm is. Meer dan 30% 

van de gezinnen zijn eenoudergezinnen of alleenstaanden. Zij hebben het vaak moeilijk om rond te 

komen omdat huisvesting zware repercussies heeft op hun beschikbaar budget. Voor N-VA zijn deze 

gezinnen en alleenstaanden de doelgroep waar we de komende bestuursperiode extra 

inspanningen voor willen leveren ( zie ook woonbeleid). In overleg met de gezinsbond en andere 

betrokken instanties willen we een kader uitschrijven van maatregelen om die doelgroep te 

ondersteunen. 

Werk en zelfredzaamheid is de beste remedie tegen armoede. Maar we laten niemand in de steek.  

 

N-VA Beveren werkt aan een sterk en kwaliteitsvol sociaal beleid op een rechtvaardige manier. Het 

is een verhaal van rechten en plichten.  
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16. Een optimaal gezinsbeleid op maat van onze 

Beverse gezinnen 

 

N-VA Beveren wil als gemeenschaps- en gezinspartij sterk inzetten op het sociaal weefsel van onze 

gezinnen. Het gezin is immers één van de hoekstenen van de maatschappij.Voor ouders is het vaak 

moeilijk om een evenwicht te vinden tussen gezin en werk.  

Jonge gezinnen zijn vaak verplicht om met z’n tweeën te gaan werken en om rond te komen en een 

eigen huis te kopen. Daarbovenop komt de zorg voor de kinderen.  

N-VA Beveren wil de mogelijkheid om gezin en arbeid te combineren optimaliseren door voldoende, 

betaalbare en flexibele kinderopvang te blijven  ondersteunen.  

We stimuleren zowel de gemeentelijk kinderopvang als de privé-initiateven. We hebben een digitaal 

loket waar ouders terecht kunnen om een up-to-date overzicht te krijgen van alle beschikbare 

plaatsen in de gemeente. Dit digitaal loket willen we verder ondersteunen en toegankelijk houden. 

Wij zijn er ons van bewust dat het klassieke gezinspatroon steeds minder de norm is. 

Eenoudergezinnen, nieuwe samengestelde gezinnen, gezinnen met kinderen of ouders met een 

handicap… Allen hebben ze andere noden.  

N-VA Beveren heeft aandacht voor de veranderende gezinsrealiteit.  

Het nastreven van een gezonde gezinstoets is belangrijk: tarieven voor deelname aan allerlei 

activiteiten voor kinderen houden we laagdrempelig door onder andere de kindcheque. Het Huis 

van het Kind bouwen we verder uit op maat van onze kinderen en jongeren. 

 

N-VA Beveren werkt aan een sterk en kwaliteitsvol sociaal beleid op een rechtvaardige manier. Het is een 

verhaal van rechten en plichten. 
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17. Inclusief woonbeleid voor onze senioren 

 

Vooral voor ouderen is zo lang mogelijk blijven wonen in de eigen woning belangrijk. Het is je 

thuis, je vertrouwde plek, je omgeving, je buren, een plek vol met herinneringen, je zelfstandigheid. 

We willen deze keuze maximaal ondersteunen.  

De woning vraagt soms aanpassingen om dit mogelijk te maken bij verminderende mobiliteit of meer 

specifieke noden. We voorzien daarvoor premies in aanvulling met de Vlaamse premies.  

Ook een ondersteunende zorgpremie en de thuiszorg mogelijkheden blijven noodzakelijk in dit 

verhaal.  

Deze bestuursperiode werden ook extra mogelijkheden voorzien voor degenen die een tweewoonst 

wensen op te richten In de nieuwe stedenbouwkundige verordening wordt de aanvraag voor een 

tweewoonst quasi gelijkgesteld met een eengezinswoning. Dit opent perspectieven naar verdichting, 

oplossingen voor alleenstaanden en eenoudergezinnen maar ook voor zorgwoningen. 

Bij bouwaanvragen leggen we voor (semi) publieke gebouwen en meergezinswoningen strenge 

maatregelen op inzake toegankelijkheid voor rolstoelgebruikers. N-VA wil tevens dat de publieke 

ruimte maximaal rekening houdt met rolstoelgebruikers en mensen die minder mobiel zijn. Al deze 

maatregelen dragen bij aan de mogelijkheid om zelfstandig langer in eigen huis en omgeving te 

blijven wonen voor ouderen. 

Een andere mogelijkheid om zelfstandig te wonen is de assistentieflat. Door belangrijke private 

initiatieven wordt op korte termijn het aanbod aan duurzame assistentiewoningen sterk opgedreven. 

We juichen dit toe en willen dit maximaal blijven faciliteren. 

Wanneer zelfstandig wonen echt niet meer kan verhuizen zorgbehoevende bejaarden permanent 

naar een woonzorgcentrum. Een team van hulpverleners helpt je daar bij je dagelijkse activiteiten 

en medische zorg. In Beveren voldoen deze woonzorgcentra aan alle hedendaagse inzichten.  

De woonzorgcentra in Vrasene en in Haasdonk die in opbouw zijn gaan weer een stap verder op 

gebied van opvang, concept, gezelligheid en uitstraling. 

 

N-VA Beveren wil meer aandacht voor woonkwaliteit voor onze senioren. 
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18. Beveren als prachtige natuurgemeente 

 
Een eerste doelstelling is de bestaande “parken” versterken, uitbreiden en groene verbindingen 

maken tussen groengebieden. 

Concreet willen we een toekomstvisie ontwikkelen voor uitbreiding Hof ter Saksen met een duidelijk 

stappenplan. Rond dit zeer waardevolle park dient een grotere beschermende groene (bos)buffer 

aangelegd met groene corridors richting woongebieden (vb. Piet Stautstraat), Westakkers, Hof ter 

Welle... Dit kan in combinatie met speelweiden, uitgeruste rustplaatsen en een afgesloten 

hondenloopweide. 

Aan de noordzijde van N70 komt in de Grote Heide een natuurvriendelijk ingericht  park van 

minimum 7 ha met verbinding naar de huidige groene zone. 

De ruimte tussen Melsele zuid en park Cortewalle (tussen N70 en het Spoor) wordt definitief 

bevestigd als parkgebied en uitgebouwd tot een aangename rust- en wandelzone. 

Bij verdere ontwikkeling van het woongebied van Haegemolen wordt ook het recent aangelegde 

Molenbeekpark uitgebreid ook hier zal dit gebeuren met aandacht voor natuurdoelstellingen. 

Meersen Noord wordt maximaal omgevormd van woonuitbreidingsgebied naar een groen park 

(minimum 2/3 groen) met bijzondere aandacht voor een brede beekvallei. Hiervoor loopt momenteel 

reeds een milieueffectenrapport. Dit N-VA-standpunt van 2012 nadert dus zijn voltooiing. 

Rond de haven werden de voorbije decennia uitgestrekte natuurgebieden gerealiseerd of in het 

vooruitzicht gesteld in het kader van onder meer een resem natuurdoelstellingen. N-VA is de   

voorvechter van meer recreatief medegebruik van de deze natuurgebieden en de buffers. 

De eerste resultaten, Drijdijk, Groot Rietveld, de plannen rond Prosper Polder, de plannen over het 

wandelpad rond de Grote Geule, enz. zijn sprekende voorbeelden van de nieuwe aanpak.  

We hebben in deze veel tegenwerking moeten trotseren maar door een onderbouwde consequente 

houding zijn we erin geslaagd hiervoor een draagvlak te creëren bij verschillende instanties.  Dit 

beleid willen we versterkt verder ontwikkelen. De plannen rond het grenspark Groot-Saeftinghe zijn 

daarbij een belangrijk doel. 

Maar ook “kleinere” ingrepen zijn voor ons belangrijk. Per deelgemeente willen we een overzicht van 

percelen, al dan niet verhard, die we kunnen omvormen tot groengebieden. Het beeldkwaliteitsplan 

dat we willen uitwerken is daarvoor belangrijk. Voor de woonomgeving is een vergroening van 

straten en pleinen (bomen, beplantingen, groene voortuinen...) een meerwaarde voor bewoners. Bij 

nieuwe ruimtelijke ontwikkelingen willen we het groen aandeel verhogen (zoals recentelijk reeds werd 

vastgelegd in de gemeentelijke verordening). Verder willen we dienst natuurontwikkeling, 

natuureducatie en natuurgidsen verder versterken. Bijenvriendelijkste gemeente, bloemengemeente, 

... zijn onderscheidingen waar we fier op zijn en die we willen bestendigen. 

Het Memorandum Natuurpunt en inspiratieboek Bond beter Leefmilieu  zijn voor ons belangrijke 

werkinstrumenten. 

Wat het verbinden van groengebieden betreft: 

Op dit moment worden de welen en hun oevers niet beheerd, waardoor veel van hun natuurwaarde 

verloren gaat. Voorstel: Bescherming als natuurreservaat voor de zone aan het Grote en Kleine Weel 

https://www.natuurpunt.be/pagina/politiek-verkiezingen
https://www.klimaatverbond.nl/images/uploads/Handreiking_Verkiezingen_2018_-_Klimaatverbond_Nederland.pdf
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alsook op de Dijk van Koningskieldrechtpolder. Eventueel via aankoop door gemeente. Op die 

manier maak je een belangrijke corridor tussen twee grote natuurgebieden zonder daarvoor nieuwe 

natuur te moeten creëren. 

Natuurgebieden moeten evolueren naar een landschapspark. Rond Kieldrecht en Verrebroek willen 

zo een park creëren onder meer door de verbinding te maken tussen Grote Geule, de grote en de 

kleine Weel en het Spaans Fort /Drijdijck en Noord Zuid verbinding. Op die manier maken we een 

corridor die de natuurwaarden zal versterken. 

 

We willen de milieuraad de nodige ruimte geven om te groeien naar een volwaardige adviesraad.  

 

N-VA Beveren wil de natuur op ons grondgebied beschermen omdat mens en natuur bij elkaar horen. 
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19. Leefbaarheid in de poldergemeenten 

 

Zoals vele steden en gemeenten evolueert ook onze gemeente snel.  

Nieuwe inzichten rond wonen, een veranderende mobiliteit, meer verwevenheid van functies, internet 

en de weerslag daarvan op middenstand, ....zijn enkele oorzaken van de verandering. Oorzaken 

waar een goed bestuur moet op anticiperen. 

Als er een deel van onze gemeente een ware metamorfose ondergaat de voorbije decennia dan zijn 

het wel de poldergemeenten rond de haven. Verlies van landbouwgrond en dus van open ruimte, een 

haven aan de rand die mogelijkheden schept voor tewerkstelling maar ook zorgen medebrengt voor 

leefbaarheid. 

Zes jaar geleden vroegen we en kregen we in het bestuursakkoord  “leefbaarheid van de 

poldergemeenten” als bijkomende bevoegdheid. Dit betekende niet alleen een versterkte aandacht 

voor de dorpen maar had ook het gevolg dat verschillende dossiers werden opgestart en stilaan een 

gebouwd wordt aan een gedragen toekomstvisie. 

De voorbije vijf jaar zijn er heel wat plannen gemaakt of in voorbereiding (fietspad richting Doel en 

naar Prosper Polder, Havenland , Ouden Doel, Prosperpolder, Ermenricke, woonbehoeftenstudie, 

heraanleg van wegen. Er is ondertussen al veel gerealiseerd: toegankelijkheid natuurgebieden, 

wandelpad rond Grote Geul, plannen in Kieldrecht voor omgeving van de nieuwe 

brandweerkazerne, aanpassing sportzone oud Arenberg, nieuwe invulling kerngebied Kieldrecht, enz 

… 

 

N-VA Beveren is de garatie voor de polderdorpen  
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20. Ons kwetsbaar leefmilieu beschermen 

 

Het leefmilieu staat al decennia lang onder druk. De nabijheid van belangrijke hoofdwegen 

gecombineerd met de toename van verkeer vragen extra aandacht voor de luchtkwaliteit.  

We willen de evolutie van luchtkwaliteit verder opvoeren. We herhalen daarbij ons principe dat het 

doorgaand verkeer alleen op de E17 en de E34 een plaats heeft.  

Het havenbestuur en de Maatschappij Linkerschelde-oever stellen om de twee jaar een omvangrijk 

voortgangsrapport inzake duurzaamheid op binnen het havengebied. U kan dit raadplegen op 

internet (http://www.mlso.be/index.php/nl/pages/view/30 Daarin wordt niet alleen aangetoond 

dat er hard gewerkt wordt rond luchtvervuiling en alle andere aspecten rond milieu niet alleen door 

de overheid maar vooral ook door de bedrijven. Een belangrijke maatregel voor de nabije toekomst 

is bijvoorbeeld het terbeschikkingstelling van “walstroom” dit houdt in dat (zee)schepen niet langer 

hun vervuilende motors moeten laten draaien voor hun energievoorziening wanneer ze in het dok 

aangemeerd liggen maar kunnen aansluiten op het energienet.  

Dit voortgangsrapport is voor ons de leidraad voor verdere stappen binnen de haven. Daar waar het 

spoornet en het hoofdwegennet dicht bij de woonkern komt, is geluidsbuffering aangewezen, we 

willen dat de beheerders van deze netten hun verantwoordelijkheid nemen.  

N-VA wil in dat kader voorwaarden stellen inzake buffering bij de toekomstige verbreding van de 

E34. We willen dat gekozen wordt voor de meest efficiënte methode.  

In het kader van wonen willen we de nodige stimuli verhogen om bestaande woningen extra te 

isoleren (daken en buitenmuren). Dit is een win-win situatie voor burger en de gemeenschap: een 

lagere energierekening en minder luchtvervuiling.  

In 2015 trad Beveren samen met een aantal andere Wase steden en gemeenten toe tot het Europees 

Burgemeestersconvenant. Gezamenlijk doel: daling van 20% CO2-uitstoot realiseren tegen 2020. 

We zijn bereid om bijkomende maatregelen te nemen om ons doel te bereiken. Maar ook daarna 

moet het de bedoeling blijven door te gaan op basis van realistische maatregelen.  

Sluikstorten en zwerfvuil bestrijden is een absolute prioriteit voor N-VA. Sensibiliseren en 

ondersteunen van vrijwilligers is daarbij belangrijk. 

Samen met Ibogem zetten we ook verdere duurzaamheidstappen. We zijn duidelijk de weg 

opgegaan van ondergrondse containers (afvalstraatjes), we willen de komende bestuursperiode dit 

systeem versneld uitrollen. De voornaamste voordelen van dit systeem: burgers kunnen dan elk uur 

van de dag hun vuil deponeren in hun onmiddellijke omgeving. Niet langer vuilniszakken op terras of 

in de berging. Veel minder hinder door de ophaling. 

 

N-VA Beveren wil de leef en woonkwaliteit verhogen door de nodige investeringen te blijven uitvoeren. Een 

goede leef en woonkwaliteit is een basisrecht voor de N-VA.  

  

http://www.mlso.be/index.php/nl/pages/view/30
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21. Grensverleggende woonprojecten: landelijk 

wonen met stedelijke dichtheid 

 

In 2014 deden we mee aan een wedstrijd van de Vlaamse Bouwmeester en werden we een van de 5 

laureaten wat betekende dat we samen met de diensten van de Bouwmeester en een gerenommeerd 

studiebureau een masterplan konden opmaken. 

Ondertussen zijn we al enige tijd bezig met de praktische voorbereiding van het dossier Grote Heide. 

We hangen momenteel nog af van de (traagheid) van de provincie die een aantal administratieve 

zaken in orde moet maken, in 2019 kan dan een eerste fase van start gaan. 

De ontwikkeling van het gebied Grote Heide wordt ongetwijfeld het meest ambitieuze woonproject 

dat Beveren ooit gekend heeft. Niet alleen de omvang (30 ha) maar vooral ook het concept is 

grensverleggend en vernieuwend. 

De voornaamste kenmerken van deze ontwikkeling zijn: 

• Landelijk wonen met stedelijke dichtheid. 

• Collectieve oplossingen voor parkeren.  

• Kleine afgeschermde privé tuinen in combinatie met grote gemeenschappelijke groengebieden.  

• Harmonische combinatie van eengezinswoningen met meergezinswoningen, autovrije en autoluwe 

leefstraten. 

• Veel aandacht voor energiebesparing, duurzame materialen, natuurlijke waterhuishouding... 

• Fietspaden en fietsverbindingen in alle richtingen, geen doorgaand verkeer. 

• Daarbij een natuurlijk aangelegd park van 7 ha waar ook de ruime buurt van zal kunnen 

genieten. 

Het uiteindelijke resultaat :een stedelijke dichtheid met een landelijk karakter, een verhouding van 

minimum 50% groen in gans de ontwikkeling. 

De kennis die we gedurende de procedure opgedaan hebben moet nu, getoetst aan de realiteit van 

het bouwen zelf, een doorslag vinden in een visionair definitief ontwerp. Het moet de komende jaren 

eveneens een pak betaalbare woningen opleveren, met een beperkt ruimtebeslag in een landelijke 

omgeving waar het goed en aantrekkelijk wonen is. 

Door zijn kritische massa kan dit voorbeeld van collectieve woningbouw bovendien een wezenlijk 

verschil maken in de ruimtelijke ordening. Het clusteren van wooneenheden zorgt voor meer dichtheid. 

Woonuitbreidingsgebieden willen we niet aansnijden zonder bijzondere voorwaarden. Landschappen 

willen we niet letterlijk dichtvouwen. Intelligent collectief wonen produceert essentiële ruimte en 

vrijwaart de nog resterende landschappen. 

Door collectief te wonen – en dus kwaliteitsvol te verdichten – kunnen we ook de druk op 

infrastructuur en voorzieningen, zoals wegen, rioleringen, nutsvoorzieningen en openbaar vervoer, 

sterk reduceren. Vandaag besteedt Vlaanderen meer dan 60% van zijn milieubudget aan de aanleg 

en het onderhoud van rioleringsnetwerken. Vergelijkbare disproportionele cijfers zijn er voor 

mobiliteit. 
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Dit kan een win-win situatie worden op verschillende vlakken: aangenaam wonen met alleen 

bestemmingsverkeer, tussen wandel en fietsverbindingen, met uitzicht op sportende mensen en 

kinderen, sociale controle, infrastructuur is vaak voorhanden, financiering van bijkomende 

infrastructuur, geen privacy problemen en dus verdichten.. 

Collectieve woonvormen bieden een grotere garantie op levenslang en aangepast wonen. 

Collectief wonende kan dus een waardevol antwoord zijn op de aankomende vergrijzingsgolf. 

Daarnaast kan het bewoners toegang verschaffen tot faciliteiten die men zich als individueel gezin 

nooit zou kunnen veroorloven. Denk aan een collectieve hoog rendement energie-installatie, 

gemeenschappelijke sportinfrastructuur of een grootschalige tuin. 

Wij zijn uw garantie dat dit ambitieuze, grensverleggende groene woonproject zeker gerealiseerd 

zal worden. Als we voor iets gaan dan gaan we er ook totaal voor, ook al is het soms tegen de 

stroom in. 

Deze bestuursperiode werd er onder onze bevoegdheid reeds sterk ingezet op een gemeentelijk 

woonbeleid. Indien wij aan zet zijn willen we meer dan een versnelling hoger schakelen. Dit betekent 

dar er meer begrotingsgeld voorzien wordt voor dergelijke woonpolitiek. 

In dit kader willen we ook nieuwe vormen van eigendom en de haalbaarheid ervan (bijvoorbeeld 

community land trust) onderzoeken. Kangoeroe-woningen en tweewoonsten hebben we via de 

stedenbouwkundige verordening makkelijker vergunbaar gemaakt. 

 

N-VA Beveren: wonen is voor ons een basistaak van een gemeentelijk beleid. 
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22. Wonen voor eenoudergezinnen en 

alleenstaanden. 

 

Eenoudergezinnen en alleenwonenden hebben het vaak moeilijk om tegen een redelijke huurprijs 

een degelijke woning te vinden. De maatschappij voor huisvesting groeit gestadig maar te traag. De 

wachtlijsten blijven lang en het woonaanbod is onvoldoende uitgebouwd voor alleenstaanden met 

kinderen. Daarom wil N-VA sterk gaan inzetten om in samenwerking met privé eigenaars 

betaalbare huurwoningen op de markt te brengen vooral voor eenoudergezinnen en 

alleenstaanden.  

Wij willen dit doen in eerste instantie via het sociaal verhuurkantoor. Privé  eigenaars kunnen hun 

huis via deze dienst verhuren, ze krijgen weliswaar een lagere huurprijs in vergelijking met de 

marktprijzen maar zijn wel zeker van de maandelijkse huurinkomsten, de administratie wordt voor 

hen verzorgd en aan het einde van de huurperiode wordt hun woning in goede staat teruggegeven.  

We willen deze werkwijze stimuleren door het verschil in huur met de marktprijs te verkleinen door 

een forse financiële steun aan huurders en/of eigenaars zodat iedereen hiervoor een meerwaarde 

krijgt. 

Op die wijze willen we jaarlijks minimum 40 extra woongelegenheden op de markt brengen. Wat 

betekent op het einde van de bestuursperiode meer dan 250 woningen. Ook via het 

vergunningsbeleid willen we ervoor zorgen dat voor deze doelgroep meer aandacht en oplossingen 

komen.  

 

Goed sociaal beleid begint bij de eigen inwoners die het moeilijk hebben. 
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23. Naar een echt woonbeleid voor jonge gezinnen. 

Een belangrijke beleidsdoelstelling is voor ons dat (jonge) mensen die in onze gemeente opgegroeid 

zijn de kans krijgen, indien zij dit wensen, om dicht bij de familie en vrienden een woning of 

bouwgrond te verwerven.  

Dicht bij familie wonen brengt heel wat positieve persoonlijke en maatschappelijke voordelen mee 

zoals de mogelijkheid voor gedeelde zorg voor kleinkinderen tot de noodzakelijke steun voor 

ouderen zodat die maximaal in hun eigen woning kunnen blijven. 

Daarom willen we sterk inzetten op een sterker gemeentelijk bouwbeleid. De doelstelling van dit 

beleid is bouwrijpe bouwgronden aan te bieden onder de marktprijs en vooral ook 

groepsbouwprojecten die kwalitatief, duurzaam en energetisch top zijn en toch goedkoper zijn dan 

de marktprijs.  

Bij het toepassen van een toewijzingssysteem voor deze bouwgronden en woningen moet er sterker 

rekening gehouden worden met de binding die men heeft met Beveren en de afstand van het werk.  

 

Voor N-VA Beveren is het ondenkbaar om geen sociaal beleid te voeren rond wonen. 
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24. Verenigingsleven voor sociale samenhang 

 

Beveren kent een bloeiend verenigingsleven dat gesteund is op de vrijwillige inzet van vele actieve 

mensen. Deze inzet verdient waardering omdat verenigingen mensen ertoe aanzetten hun talenten te 

ontplooien en ter beschikking te stellen van de groep waarin ze actief zijn. N-VA Beveren wil deze 

initiatieven verder ondersteunen en aanmoedigen zonder dat de lokale overheid daarbij zelf een rol 

als actor opeist of speelt. 

In een steeds sneller draaiende maatschappij neemt vrije tijd een steeds belangrijkere rol in. Iedereen wil 

dit op zijn manier invullen naar eigen interesses. Hierbij neemt het verenigingsleven een belangrijke plaats 

in om gelijkgezinden samen te brengen. Want naast werken is sociale cohesie in de vrije tijd de basis van 

een gezonde en weerbare samenleving. De vele socio-culturele verenigingen, jeugd- of sportverenigingen 

die Beveren telt, zijn voor veel inwoners het ontmoetingsforum bij uitstek. Bovendien worden zij vaak 

draaiende gehouden door een grote groep van geëngageerde vrijwilligers. Op die wijze brengen deze 

verenigingen veel mensen bij elkaar en zorgen zij voor een grote sociale cohesie in de lokale 

gemeenschap.  

Deze verenigingen en vrijwilligers blijvend ondersteunen, zien we dan ook als één van de hoofdtaken 

voor een lokaal bestuur. Het ter beschikking stellen van de nodige infrastructuur is daarbij een 

belangrijke kerntaak. Maar ook het koppelen van een verbreding van het aanbod aan de specifieke 

vraag bij onze burgers is een coördinatierol die de gemeente op zich kan nemen. De invulling van het 

gewenste aanbod vindt dan plaats op niveau van elke aparte vereniging die hierin vrij kan kiezen. 

In de strijd tegen vereenzaming en individualisering wil N-VA Beveren haar verenigingsleven alle 

kansen geven om mensen uit hun isolement te halen. Daartoe blijven we straat- en wijkfeesten en lokale 

initiatieven onze volle ondersteuning verlenen. Zij versterken namelijk de gemeenschapszin en participatie 

als geen ander. We verwijzen hierbij naar onder andere Beverse Feesten, Aardbeifeesten, 

Puitenslagersfeesten, Dorpsfeesten in Melsele, Brugfeesten in Vrasene, Dijkfeesten in Kallo, Avondje 

Internationaal in Kieldrecht, de diverse kerstmarkten, braderijen en jaarmarkten, carnaval en vele 

anderen. Hierbij vormen lokale verankering en financiële toegankelijkheid de hoeksteen van deze 

organisaties. 

Om de toegankelijkheid van het verenigingsleven verder te versterken willen we als N-VA Beveren in een 

open dialoog nagaan welk deel van de financiële ondersteuning ingezet kan worden om bepaalde 

doelgroepen te benaderen en specifiek te ondersteunen. Basisidee is om op die manier hun 

participatiegraad te verhogen en de middelen doelgerichter in te zetten. De uitwerking verloopt via de 

gemeentelijke adviesraden. Basisdoelstellingen zijn de bestrijding van armoede en eenzaamheid, en de 

verankering van de specifieke identiteit en tradities van onze Beverse deelgemeenten. 

 

N-VA Beveren wil het verenigingsleven mee betrekken om de middelen voor specifieke sociale noden gerichter 

bij de doelgroepen te laten aankomen. 
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25. Jongeren verenigen om de toekomst uit te 

bouwen 

 

De afgelopen jaren hebben we zeer bewust en doordacht geïnvesteerd in veilige jeugdlokalen. 

Jongeren en hun ouders moeten er zeker van kunnen zijn dat ze in een veilig gebouw aan hun 

werking kunnen doen. Er moet ruimte zijn op te kunnen groeien. Groene speelruimte waar kinderen en 

jongeren zorgeloos jong kunnen zijn in een veilige omgeving.  

Deze groene en open omgeving is steeds belangrijker aan het worden in een groeigemeente zoals 

Beveren. Jongeren en kinderen zijn vragende partij voor meer open en groene speelruimte. Door de 

uitvoering van het speelactieplan komen wij als N-VA Beveren tegemoet aan de noden van onze 

jongeren. Bestaande kunstmatige speeltuintjes worden omgevormd tot speelvriendelijke natuur. Waar 

er ruimte is bekijken we samen met verenigingen, ouders, scholen wat er mogelijk is, en wat de 

kinderen echt willen. Voorbeelden hiervan zijn masterplan Kallo waar we in samenspraak een heus 

speelparadijs zullen realiseren, maar ook Chiro Melsele is met een soortgelijk project bezig. Deze 

kunnen dan openbaar gebruikt worden voor alle kinderen en jongeren uit de buurt. N-VA Beveren wil 

verder blijven investeren in projecten over alle deelgemeenten.  

We blijven onze 20 jeugdbewegingen en 3 jeugdhuizen ondersteunen. Zij hebben een zeer grote 

educatieve en recreatieve bijdrage aan de samenleving. N-VA Beveren wil de niet georganiseerde 

jeugd ook aan het woord laten over hun gemeente. We moeten onderzoeken op welke manier we 

hen best kunnen bereiken om zo met hen in gesprek te gaan.  

De jeugdraad als belangrijke partner voor ons jeugdbeleid blijven ondersteunen is voor N-VA 

Beveren een prioriteit. Zij voelen het beste aan wat er leeft bij onze aangesloten jeugdverenigingen 

en op de scholen. Jongeren willen vandaag dan ook meer inspraak in het beleid. Ze willen 

meedenken en meewerken aan wat er gebeurt in onze gemeente.  

Het is voor N-VA Beveren belangrijk dat er voldoende inspraak is. We willen door middel van 

bevragingen (De Beveren barometer) of projectgroepen meer sturing geven aan beslissingen die 

moeten worden gemaakt. Gerichte inspraak en betrokkenheid zullen in de toekomst nog belangrijker 

worden voor goed gedragen beleidskeuzes daarom moeten we meer investeren in innovatieve 

manieren om te communiceren met onze jongeren. Op deze manier weten we wat er leeft, en waar er 

kan worden bijgestuurd. 

We blijven verder inzetten op een veilige fuif- en uitgangsomgeving. 

 

N-VA Beveren wil jongeren ruimte geven om te kunnen groeien - Jong zijn in Beveren moet een plezier zijn. 
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26. Beveren als sportgemeente aan de top 

 

Beveren is een gemeente met een uitstekende accommodatie. Dat merkt men het best wanneer 

bijvoorbeeld onze sporters in andere steden of gemeentes komen om hun wedstrijden te spelen. 

We hebben ook verschillende topsporters en clubs in onze gemeente. Waasland Beveren draait al 

lang mee in hoogste klasse en Asterix-AVO speelt zelfs Europees zijn rol uitstekend.  

Ook verschillende individuele sporters breken regelmatig door op hoog niveau.  

Voor N-VA is het duidelijk dat topsport zijn nut heeft en de uitstraling ervan een stimulerende factor is 

om jongeren aan te zitten om te sporten. We moeten dus blijven ondersteunen. Maar niet tot elke 

prijs. 

Topsport is vaak ook profsport en wij zijn van oordeel dat profsport maximaal op eigen benen moet 

staan. 

In de voorbij bestuursperiode zijn er dan ook geen (renteloze) leningen gegeven aan sportclubs en 

werd er op toegezien dat de vroeger aangegane leningen correct werden terugbetaald. Voor de 

voetbalclubs willen we dat zo houden. We willen ons wel verbinden om te voldoen aan de eisen die 

de sportbonden verplicht opleggen. Vooral wat veiligheid betreft kan de gemeente geen risico’s 

nemen. 

Ondertussen heeft het nieuwe bestuur van Waasland Beveren bewezen dat ze zelf 

verantwoordelijkheid neemt ondermeer door zelf voor de nodige kapitaalinbreng te zorgen. 

Dit is de juiste weg, in het verleden is het wel eens anders geweest.  

Zuivere financiële afspraken zijn voor ons een uitgangspunt bij topsport. Topsport moet op eigen 

benen staan en niet gevoed worden door gemeenschapsgeld. 

In elke deelgemeente moet onze sportaccommodatie op gelijkaardige manier verder afgewerkt 

worden en goed onderhouden worden. De geplande infrastructuurwerken worden de volgende jaren 

afgewerkt. 

 

Rond het algemene sportbeleid doen we enkele specifieke aanzetten die we graag verder willen 

uitwerken om ons sportaanbod nog breder te maken: 

 

• Ondersteuning van de amateursporten moeten gericht zijn op de jeugdwerking. 

• Goed opgeleide trainers zijn daarbij belangrijk en daar schort het dikwijls aan. 

• Daarom willen we dat onze sportdienst in samenwerking met de sportbonden een programma 

uitwerkt voor opleiding van jeugdtrainers waarin zowel het omgaan met kinderen en 

jongvolwassenen aan bod komt naast het technische aspect van trainingen. De vele vrijwilligers- 

trainers krijgen zo (binnen de gemeente) de kans op een goede opleiding. 

• We willen ook inzetten op individuele/vrije tijd sporters.  

• Concreet willen we mountainbikeparcours creëren aan de rand van de Waaslandhaven. Een 

bufferdijk kan perfect omgebouwd worden naar een spectaculair circuit. 
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• Goed aangelegde joggingpistes, aangename uitgeruste wandelpaden met banken en 

picnicktafels gecombineerd met “buiten” turnapparatuur moet mensen mee aanzetten tot meer 

bewegen. 

• De voorbije jaren heeft de sportdienst een aantal yoga-sessies georganiseerd met groot succes. 

• We willen dit uitbreiden, in de eerste plaats door geschikte sfeervolle lokalen en locaties ter 

beschikking te stellen met de nodige lesgevers. 

 

N-VA Beveren blijft alle sportverenigingen ten volle ondersteunen. Beveren is een echte sportgemeente wat 

onze hele bevolking ten goede komt!  
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27. Beveren als volwaardige cultuurgemeente 

 

Beveren is een echte cultuurgemeente met vele troeven. We zijn tevreden dat we de voorbije jaren 

een grondige opknapbeurt hebben kunnen realiseren in Ter Vesten. 

Dit jaar wordt het podium aangepakt en blijven we investeren in de evolutie van technische 

mogelijkheden om de bezoekers optimaal te laten genieten van de voorstellingen. 

Wij willen onze troeven nog beter uitspelen en werken verder aan een sterk cultuurbeleid.  

Het cultuuraanbod van Ter Vesten wordt door velen sterk gewaardeerd. We willen dit beleid verder 

uitrollen naar de deelgemeenten. Dit betekent concreet dat ook voor deelgemeenten een verhoogde 

bijkomende programmatie wordt voorzien via onze diensten van Ter Vesten zowel voor jongeren, 

volwassenen als senioren. 

Ondertussen kan uitbreiding van Ermenricke starten om daarna verder te gaan met een grondige 

opfrisbeurt van de zaal zelf in functie van technische mogelijkheden en comfort van de bezoekers.  

N-VA is ook bijzonder dankbaar voor de inzet van de vele verenigingen die niet alleen het cultureel 

leven verrijken maar ook erg belangrijk zijn voor de sociale samenhang.  

We willen  hen blijven steunen door middel van toelagen en vooral door het goedkoop ter 

beschikking stellen van uitstekende accommodaties. We willen Beveren versterkt op de kaart zetten 

als een gemeente met veel aandacht voor cultuur. 

 

N-VA Beveren blijft inzetten op een groot en divers cultureel en toeristisch aanbod. 
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28. Bibliotheken met een Vlaamse pointe  

 

Rond onze bibliotheken hebben we al een stevig beleid gevoerd. Toch zien we nog enkele 

verbeteringen mogelijk: 

 

• Stimulans Nederlandse literatuur. 

• Aandacht voor lokale auteurs. 

• Speciale aandacht voor jeugdauteurs. 

• Uitgroei tot kenniscentrum. 

• Eenmaal per week blijft de hoofdbibliotheek in het centrum langer open. 

 In onze bibliotheken zorgen wij voor een brede, geoptimaliseerde en efficiënte dienstverlening 

met aandacht voor een sterke en uitgebreide collectievorming. 

• In elke deelgemeente een uitleenpost is essentieel voor minder mobiele mensen, senioren en 

scholen. 

 

Ons doel is dat elke inwoner, van Vlaamse jongere tot Beverse senior, de weg naar de bib vindt. 
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29. Erfgoed koesteren 

 

Zorg voor erfgoed, waardevolle gebouwen, historische landschappen of dorpsgezichten zijn 

belangrijk voor de identiteit en uitstraling van een omgeving, van een gemeente. Niet iedereen is 

steeds overtuigd van het belang van het instandhouden van waardevolle historische zaken. 

Wij wel. We vinden dat we dit verplicht zijn aan zowel onze voorouders als aan volgende 

generaties. Niet beschermen betekent immers vaak verdwijnen. We kunnen natuurlijk niet alles 

opknappen omdat daar vaak veel geld mee gemoeid is. 

Daarom zetten we in op twee werkwijzen: instandhouden en bewaren en tegelijkertijd enkele dossiers 

uitwerken en realiseren. 

Dossiers slepen soms lang aan. Deze bestuursperiode is er door onze schepenen heel wat 

verwezenlijkt en voorbereid voor de volgende zes jaar. 

Hof ter Welle werd eindelijk volledig afgewerkt, met een prachtig resultaat. Dit gebouw laat extra 

ruimte voor nieuwe cultuurinitiatieven. 

Het dossier afwerking Hof Ter Saksen is definitief gestart, de bouwvergunning voor de invulling is 

ingediend. Bovendien werd een ruimtelijk uitvoeringsplan goedgekeurd waardoor onder meer de 

kwaliteit van de omgeving vastgelegd werd. Voor de boerderij willen we een dossier opstarten. 

We willen ook het dossier Hof van Walle samen met de schuur aan de scouts (reeds principieel 

beslist) in Kieldrecht duidelijk op de agenda plaatsen. 

Voor de bescherming en restauratie van de laatste klompenmakerij in Beveren is een dossier 

opgestart. 

Voor het Hooghuys in Doel zijn de nodige vergunningen en de subsidie rond alleen loopt er nog een 

procedure bij de rechtbank over de locatie in Prosper Polder (lopende procedure) 

In Prosper Polder willen we de Prosperhoeve en omgeving in zijn vorige glorie herstellen en een 

zinvolle invulling geven. Voor het gehucht zelf werd een erfgoed beheersplan goedgekeurd en 

gaan we werk maken van een sterke opwaardering van het dorpsgezicht. Bewoners zullen via 

subsidies hun woning kunnen verfraaien in het kader van dit plan.  

We willen ook door een aangepast gemeentelijk subsidiereglement eigenaars van waardevolle 

panden de nodige steun geven bij renovatie. 

 

N-VA Beveren is de garantie voor wie een hart heeft voor erfgoed. 

  



Veilig thuis in een welvarend en warm Beveren.         42 

 

30. De open ruimte als kostbaar goed 

 

Ruimtelijke ordening is de manier waarop we omgaan met de ruimte en ze organiseren. Lange 

termijnvisie, kwaliteit en duurzame ontwikkeling zijn voor N-VA-sleutelbegrippen. Het belang van 

ruimtelijke ordening en -planning is de voorbije jaren sterk toegenomen. Open ruimte is in Vlaanderen 

immers schaars en bijzonder kwetsbaar geworden. Het doel is een duurzaam evenwicht te scheppen 

tussen woongebieden, bedrijventerreinen, landbouwzones, groengebieden, ... Aangezien iedereen 

interesse heeft om van de eigen leefomgeving een fijne  thuis te maken moeten we de noden van 

jongeren, volwassenen en senioren met elkaar verbinden. Via het instrument Ruimtelijke Ordening 

kan men een bestemming wijzigen of verfijnen, wat met de nodige zorg voorbereid moet worden. 

Hoe willen we Beveren en zijn deelgemeenten zien evolueren in de toekomst? Hoe kunnen we de 

eigenheid, de specifieke kenmerken van de verschillende deelgemeenten versterken? Hoe kunnen we 

zorgen dat iedereen er zich thuis voelt, nu en later? Waar en hoe willen we wonen stimuleren, waar 

geven we kansen voor bedrijven?  Welke verkeerswegen moeten een belangrijke vervoersfunctie 

krijgen? Waar moeten we de natuur, landschap en open ruimte bewaren en/of versterken? Kunnen 

twee groengebieden niet op één of andere manier met elkaar verbonden worden?  

Op deze vragen willen we antwoorden door een vooruitstrevend ruimtelijk beleid uit te werken. Een 

beleid dat ten dienste staat van de inwoners en mee door inspraak vastgelegd wordt. 

De manier waarop we omgaan met de beschikbare ruimte is van cruciaal belang voor onze 

toekomst en deze van onze kinderen en kleinkinderen. 

Dit alles moet met de nodige omzichtigheid gebeuren ook al moeten er vaak verregaande keuzes 

gemaakt worden. De keuzes die zijn niet altijd vanzelfsprekend of naar ieders wens, maar hebben 

wel steeds hetzelfde doel voor ogen: de kwaliteit van het leven, het wonen, het werken en 

ontspannen te verbeteren. 

Waarvoor willen we concreet gaan: 
 
We willen in de eerste plaats aan inbreiding doen zowel in de stedelijke context als in de landelijke 

deelgemeenten.  

Dit is de enige manier om de Open Ruimte te vrijwaren en tegelijkertijd voldoende betaalbare 

woongelegenheden mogelijk te maken. 

De voorbije 6 jaar zijn we erin geslaagd om meer dan 50 % van het aantal woningen te realiseren 

op plaatsen die reeds bebouwd waren.  

Wanneer nieuwe verkavelingen worden ontwikkeld leggen we nu al een dichtheid op van 35 

woongelegenheden per ha op in plaats van gemiddeld 20 woningen per ha in het verleden. Het 

oude verkwistende verkavelingsmodel is definitief verlaten. 

Er wordt meer publiek groen voorzien in nieuwe ruimtelijke ontwikkelingen. 

Nu reeds zijn een aantal woonuitbreidingsgebieden bevroren, we willen hierin verder gaan indien 

Vlaanderen de nodige gelden en instrumenten voorziet om herbestemmingen te financieren.  

In erkende overstromingsgebieden worden geen vergunningen meer gegeven. 
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We zullen onze belofte nakomen om Meersen Zuid grotendeels te vrijwaren van bebouwing. 

(Hiervoor loopt reeds een milieueffectenrapport).  

Er komt een nieuw park in de Grote Heide van minimum 7 ha. 

Het bosgebied rond Hof ter Saxen willen we vergroten. 

Het Molenbeekpark wordt uitgebreid. Een ruimtelijk plan legt de open ruimte tussen Zuid Melsele en 

het park definitief vast als parkgebied en doet daarvoor de nodige aanpassingen. 

Indien de Vlaamse bevoegde minister de verdere verspreide bebouwing in agrarische gebieden 

eindelijk wil tegengaan dan zullen wij de eerste zijn om daar gevolg aan te geven. Diezelfde open 

ruimte willen we kwalitatief versterken door storende elementen zo veel als mogelijk te verwijderen. 

Het door de provincie geplande glastuinzone in Melsele zullen we verder met alle middelen 

consequent blijven bestrijden. 

N-VA wil de nodige bijdrage leveren in het kader van de betonstop. Ook hier verwachten we 

dringend duidelijkheid en steun vanuit Vlaanderen. 

 

Wij maken concreet werk van het behoud van de Open Ruimte. 
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31. Een beeldkwaliteitsplan is meer dan een 

kers op de taart 

 

Mooi. Mooier. Mooist. 

N-VA wil in nauwe samenwerking met alle betrokkenen, burgers en instanties, een master- en 

beeldkwaliteitsplan opstellen. Tijdens de voorbereiding moeten de verschillende generaties aan bod 

komen opdat de openbare ruimte een uitnodigende omgeving voor jong en oud kan worden. 

Een masterplan schetst een inspirerend toekomstbeeld, beschrijft gewenste belangrijke ingrepen en 

geeft aan op welke manier de eigenheid van de deelgemeenten kan versterkt worden. Belangrijke 

aspecten zijn o.a. groene structuur binnen en rond de gemeenten, de ontsluiting, het parkeren, de 

verblijfskwaliteit van de openbare ruimte, de bebouwingsmogelijkheden, de speelruimtes voor 

jongeren, ...kortom een raamwerk voor een geleidelijke, trapsgewijze ontwikkeling.  

Het beeldkwaliteitsplan schetst dan weer een ideaalbeeld, waarin de beeldkwaliteit van de 

bebouwing en de inrichting van de publieke ruimte op termijn naar een eenheid groeien. In het 

beeldkwaliteitsplan staan o.a. duidelijke richtlijnen voor de aanleg van wegen en groen. De 

autobestuurder, fietser, voetganger moet voelen door de wijze van aanleg in wat soort straat met 

welk snelheidsregime hij zich bevindt. Een zone 30 krijgt een andere invulling dan bijvoorbeeld een 

zone 50 door een verschil in materiaalkeuze, breedte, aanplantingen langs de weg, de wijze van 

verlichting... Op die wijze moet de leesbaarheid van het verkeer verbeteren.  

Verder wordt alle straatmeubilair uniform per deelgemeente. Meer aangepaste planten en bomen. 

Een lichtplan is een belangrijk onderdeel van het beeldkwaliteitsplan. Straatmeubilair zoals banken, 

fietsrekken, paaltjes, verlichtingspalen en armaturen en andere worden zorgvuldig geselecteerd en 

van bij de afronding van het plan consequent toegepast voor lange termijn. Op die manier komen we 

tot een visueel aantrekkelijk geheel en een meerwaarde voor alle woningen in de straat en 

omgeving. Elke (deel) gemeente krijgt een eigen identiteit, minder verrommeling en meer sfeer en 

gezelligheid.  

Efficiënt is het ook alleen al omdat er minder soorten materialen worden toegepast. In dit kader 

wordt er ook gestreefd om zo veel mogelijk verkeersborden te verwijderen zodat ook op dat vlak de 

omgeving aan kwaliteit alleen maar kan winnen. 

In de begroting moeten jaarlijks de nodige middelen voorzien worden om actiepunten uit deze 

plannen te realiseren. 

In de huidige bestuursperiode zijn al enkele plannen gestart. De dossiers Prosper Polder en Ouden 

Doel zijn afgewerkt. Ook voor Kieldrechtcentrum (studie ligt klaar voor verdere beslissing) en Vrasene 

zijn al beslissingen genomen.  

 

N-VA Beveren: we hebben de ambitie om van onze (deel)gemeente een veilige, mooie, sfeervolle gezellige 

omgeving te maken waarop elke inwoner fier kan zijn en mee geniet van de gecreëerde meerwaarde 
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32. Kunsten die je in vervoering brengen  

 

Het is tijd voor een kunstbeleid met meer aandacht voor kunst in de publieke ruimte. Zo zijn er 

tientallen plaatsen in onze gemeente die zeer geschikt zijn om een kunstwerk te plaatsen. Zeer 

zichtbare plaatsen die de waarde van de omgeving zouden optillen. 

Dit hoeft niet allemaal snel te gebeuren  maar indien er regelmatig iets gerealiseerd wordt groeien 

we naar een interessant parcours van kunst die ook toeristisch onze uitstraling goed zou doen. Er 

hoeft zelfs niet altijd aangekocht te worden! Kunstwerken kan men ook in bruikleen plaatsen voor 

langere perioden.  

Daarnaast willen we de 2 jaarlijkse tentoonstelling Beeldig Hof ter Saksen uitbouwen. 

Dit park leent zich daar uitstekend toe en na de verdere afwerking van het kasteel en de renovatie 

van “de boerderij” is een jaarlijkse park-tentoonstelling hier perfect op zijn plaats. 

Hiervoor willen we ook samenwerken met andere kasteelparken, privé collecties en 

toonaangevende kunstgalerijen. Op termijn moet er ook een stuk vaste collectie worden 

uitgebouwd in het park. 

Kunst zien we als de meest duurzame wijze om Beveren op de kaart te zetten. 

En onze inwoners kunnen er bij wijze van spreken dagelijks van genieten. 

Na afwerking van het nieuwe administratief centrum (A-C) wordt het Gravenplein afgewerkt als 

nieuwe ontmoetingsplaats en wordt er ook gezorgd voor een nieuwe wand aan het plein door 

naast de bibliotheek nieuwe woningen te voorzien. 

In deze gebouwen willen we een ruimte voorbehouden voor een functionele 

tentoonstellingsruimte. In combinatie met wisseltentoonstellingen in kasteel Cortewalle, het 

nieuwe A-C, de bibliotheek, Ter Vesten, ... beschikken we dan over een interessante combinatie van 

gebouwen voor tentoonstellingen in het Centrum. Enkele malen per jaar wordt dit het kader voor 

kunsthappenings in het centrum. Deze cultuurweekends kunnen uitgroeien tot belangrijke 

ontmoetingsmomenten van inwoners en andere kunstliefhebbers. 

Dit kan gebeuren door samenwerking met kunstgalerijen, musea en (kunst) verenigingen zoals de 

Piet Stautkring en onze cultuurinstellingen. Ook onze middenstandsorganisaties zouden kunnen 

inspelen op deze festiviteiten.  

Maar het belangrijkste is ook hier meer aandacht voor kunst, voor cultuur in het beleid. 

 

N-VA Beveren wil via  kunst en cultuur Beveren op de kaart zetten. 
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33. Beveren als een Slimme Gemeente 

 

Voor N-VA is digitalisering en ontwikkeling van moderne communicatiemiddelen voor een lokaal 

bestuur in de 21e eeuw een logische evolutie en een evidentie. In plaats van kansen te laten schieten 

moeten we actief uitkijken welke reële noden we kunnen afdekken met nieuwe toepassingen. Het 

gemeentebestuur moet hierin samen met haar administratie een partner worden om nieuwe 

mogelijkheden te ontdekken en te ontwikkelen. 

Door te kijken naar enkele vooruitstrevende Vlaamse gemeenten en steden kan er snel en efficiënt 

ingezet worden op de nieuwe mogelijkheden binnen het Smart City (Slimme Gemeente) gebeuren.  

Basisvoorwaarde voor digitale toepassingen is daarbij wel het verzamelen van geschikte data. Hier 

willen we inzetten op een duidelijk werkkader waarbij de eigen verzamelde data anoniem gemaakt 

wordt en enkel gedeeld zal mogen worden met betrouwbare partners. Dit moet via een charter 

afgebakend worden waarbij we in alle transparantie onze burgers maximaal beschermen. Maar we 

moeten ook durven uitkijken welke kansen we zelf willen ontwikkelen met als doel om de 

dienstverlening te verbeteren.  

Daartoe gaan we werken op 5 domeinen waarin we als N-VA Beveren duidelijke opportuniteiten 

zien. 

Binnen het thema mobiliteit willen we de bewegingen van de inwoners en goederen optimaliseren. 

Dit kan door elektronische dataplatformen te ontwikkelen die de lokale verkeerstromen op ons 

grondgebied in kaart brengen en dan ingezet kunnen worden om de verkeerstromen te sturen.  

Wat betreft het verder ontwikkelen van sociale infrastructuur kan een Smart City haar burgers 

informeren van het bestaande aanbod en dit aanbod aanpassen aan de echte noden. Hierbij 

denken we aan sociale activiteiten, onze financiële steunmaatregelen, de vele takken binnen de 

zorgopvang, de kinderopvanginitiatieven, enzovoort. Ook op vlak van wijkwerking, en orde en 

veiligheid kunnen nieuwe wegen bewandeld worden om politiediensten, buurtinformatienetwerken, 

wijkcomités en gemeentelijke diensten sterker op elkaar af te stemmen.  

Verder kunnen we via enkele digitale initiatieven onze winkelcentra beter ondersteunen en versterkt 

inzetten op duurzaamheid en energiebesparingen binnen de gemeente. Ten slotte kan de lokale 

economie en industrie in eenzelfde beweging ook zelf mee ingeschakeld worden om initiatieven mee 

op poten te zetten en zo samen met ons van Beveren een Smart City te maken. 

En alhoewel dit alles voor sommigen een verre belofte mag lijken, zijn de kansen uit vele 

praktijkvoorbeelden sprekend genoeg om hier als lokaal bestuur sterk op in te zetten. Voor N-VA kan 

het geen optie zijn om deze trein van de vooruitgang te missen. 

 

Met N-VA Beveren wordt met de ontwikkeling van een Slimme Gemeente de toekomst voorbereid. 
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GOED BESTUREN 

• Effectief regels handhaven 

• Haalbaar beleid, goede dienstverlening 

• Begrotingsoverschotten voor schuldafbouw 

VEILIGE BUURT CREËREN 

• Inzetten op wijkgerichte politiezorg 

• Samen werken aan veiligheid 

• Iedereen veilig op de fiets 

VLOT EN VEILIG DOORSTROMEN 

• Basisbereikbaarheid via knooppunten 

• Sluipverkeer ontmoedigen 

• Aandacht voor school- en woonomgevingen 

WELVAART-WERKEN-WELZIJN 

• Ondernemen en toerisme als economische troef 

• (Haven)bedrijven en onderwijs samenbrengen 

• Naar een inclusief beleid voor onze senioren 

LEEFBARE WOONOMGEVING 

• Groene, open buffering voor onze dorpen 

• Toekomstmodellen voor ons woonlandschap 

• Kwalitatief, betaalbaar wonen voor allen 

LEVEN IN BALANS OP NIVEAU 

• Verenigingsleven voor sociale samenhang 

• Kwaliteitsvol, professioneel sportklimaat 

• Beveren in Beeld, Woord en Voorstelling 

VOORSTELLEN VOOR VOORUITGANG 

• De open ruimte als podium voor jong en oud 

• Kunstprojecten als motor voor participatie 

• Beveren als een Slimme Gemeente 

 


